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Na linke M-Rosy / Do Vašej pozornosti 

Posolstvo Panny Márie – Kráľovnej pokoja: 

Cesta lásky 

Dňa 18. marca 2005 na svoje narodeniny mala vizionárka Mirjana 

Dragičevič – Soldová (na snímke) v Medžugorí svoje pravidelné ročné 
zjavenie Kráľovnej pokoja. 

Zjavenie sa uskutočnilo v stredisku Cenacolo za prítomnosti niekoľko tisíc 

veriacich, a to od 14. 09 do 14.14 hod. Kráľovná pokoja povedala 
prostredníctvom Mirjany toto posolstvo: 

Drahé deti! 

Prichádzam ku vám ako Matka, ktorá miluje svoje deti nadovšetko. 

Deti moje, ja tak isto túžim naučiť milovať. Modlím sa za to. Modlím 

sa, aby ste v každom blížnom spoznali môjho Syna. Cesta k môjmu Synovi, ktorý je skutočným 

pokojom a láskou, vedie cez lásku k blížnym. Deti moje, modlite sa a postite, aby vaše srdce 
bolo tomuto môjmu úmyslu otvorené.                                    

www.medjugorje.hr  

 

  

Kráľovná pokoja v Medžugorí: 

Robte to, čo ja...! 

Panna Mária pri svojom pravidelnom zjavení marca Mirjane Dragičevič-Soldovej v Medžugorí dňa 2. 2005 

sa povedala toto posolstvo: Robte to, čo robím ja! Prichádzajte a darujte lásku. Svojím príkladom 
dávajte všetkým môjho Syna... 

sestra Emanuela 

 

Modlitbová aktivita! 

Prosíme Vás všetkých o modlitby z našich biskupov a kňazov, najmä tých, ktorí majú pod 
svojím patronátom miesta zjavení Panny Márie na Slovensku! 

Vyhlasujeme podľa výzvy vizionára Martina Gavendu v Dechticiach, ako aj o. Milana Šeligu, SVD v 

Sečovciach, modlitbovú aktivitu pre všetky modlitbové skupiny na Slovensku, aby Cirkev podporila misiu 

Panny Márie u nás, aby na mieste zjavení Panny Márie v Dechticiach mohli byť slúžené sv. omše a aby 

tam pútnici mohli pristupovať ku sviatosti zmierenia! 

Na Turzovke, v Litmanovej, aj v Sečovciach sa slúžia sv. omše, okrem Dechtíc, kde Panna Mária dáva 
posolstvá nášmu národu už vyše 10 rokov.    (r) 

http://www.medjugorje.hr/
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Kráľovná pomoci v Dechticiach: 

Zrieknite sa zla! 

Moje drahé dietky, milujem vás! 

Deti, dnes by som vás chcela vyzvať k úplnému obráteniu sa. 

Zanechajte všetko, čo vás púta k zlému. Zrieknite sa všetkého zlého 

a prijmite lásku od Najvyššieho. Prijmite ruku od najvyššej lásky, 

ktorá vás vovedie na cestu spásy. Deti, otvorte svoje srdcia láske, 

ktorú vám Boh zosiela. Dovoľte dobrote Božej vniknúť do vás. My 
vás nesmierne milujeme, drahé deti.      

Dňa 12. marca 1998, prostredníctvom Simony Kumpanovej (na snímke). 
 

 

Modlitbové zhromaždenia sú legálne 

Viacerí pútnici a členovia modlitbových domácich aktivít sa na nás obrátili s otázkou,či súkromne 

môžu vykonávať stretnutia a modlitby, a to aj bez vedomia miestnych duchovných.  

Kánon 215 hovorí: Veriaci majú právo slobodne zakladať a viesť združenia na ciele dobročinnej 

lásky alebo nábožnosti  alebo na rozvíjanie  kresťanského povolania vo svete a zhromažďovať 
sa, aby tieto ciele dosahovali spoločne. 

* * * * * * 

Mnohí ste sa na nás obrátili s otázkou, prečo bolo v M ROSE č. 3/2005 na str. 2 uverejnené posolstvo 

Vládkyne sveta, keď už v septembri 2004 svoje posolstvá sestre Agáte Burejovej ukončila. Ako povedala 

sestra Agáta ešte pri skončení verejných posolstiev, dostáva posolstvá naďalej, nie sú ale určené pre 

verejnosť. Posolstvo o Otcovom príchode povedala len jej samotnej, avšak s akcentom „povedz im...“  
teda sestra Agáta mohla posolstvo oznámiť aj verejnosti.  

         (anse) 

 

Požehnanie Sv. Otca 

 Kvetná nedeľa 2005 bola vo Vatikáne v znamení Svetových dní mládeže 

(SDM). Slávnostnú svätú omšu celebroval rímskykardinál Camillo 

Ruini. Keď pútnici spievali záverečnú pieseň, pristúpil pápež Ján Pavol 

II. k otvorenému oknu svojej izby, bez slov pozdravil asi 100 000 pútnikov a 

požehnal ich palmovou vetvičkou v ruke. V príhovore, ktorý predtým prečítal 

arcibiskup Leonardo Sandri, Svätý Otec pripomenul, že pred 20 rokmi na 
Kvetnú nedeľu na tomto námestí zaviedol Svetové dni mládeže.           

(TB KBS) 
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Jubileum pátra Rúčku 

  

Dňa 10. marca 2005 sa dožil požehnanej 50-tkyP. Leo Peter 

Rúčka, OFM. Tento známy františkán bol po Novembri 1989 

trojnásobným provinciálom rádu OFM na Slovensku. Prosíme o 

modlitby za neho všetkých vás. Leo bol disidentom, ktorý 

privádzal príslušníkov ŠtB svojím pokojom a humorom do 

zúfalstva. Zatkli ho spolu so spolubratmi na známu Kvetnú 

nedeľu v roku 1983 pri zásahu ŠtB proti františkánskemu rádu v 

ČSSR. Dnes je páter Leo Rúčka evidovaný v zväzkoch ŠtB ako 
„nepriateľská osoba“. Ad multos annos, páter Leo!     

      (anse) 

 

 Prečítajte si: 

Ak táto generácia nebude počúvať moju Matku, zahynie. 

Ježiš Gladys Mottovej v Argentíne 

(str.10) 

Čakajú vás niektoré ťažké dni, ale s pomocou Pána zvíťazíte. Celé vojsko kráľovstva vás sprevádza v tento 
deň. Amen.  

Panna Mária Gladys Mottovej v Argentíne 

(str. 10) 

 Kláštory a semináre tejto doby sú hrôzou pre Najsvätejšie Srdce môjho 

Syna...         

Panna Mária v Kostarike 18. júna 2004 Juanovi Pablovi Delgadovi 

(str. 11) 

  

Peklo verí, že sa už zmocnilo zeme, ale ja mu ju vytrhnem.. 

Ježiš Terézii Neumannovej v roku 1946 

(str. 26-27) 

Mária – naša Superstar 

 Drahí priatelia - Kráľovná pokoja v Medžugorí Mirjane Dragičevič - Soldovej povedala toto veľmi krátke 

posolstvo: Moje drahé deti! Robte to, čo robím ja. Prichádzajte a darujte lásku. Svojím 
príkladom dávajte všetkým môjho Syna... 
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Panna Mária sa na Slovensku v posledných desaťročiach zjavila na štyroch miestach: v Turzovke, 

Litmanovej, Dechticiach a Sečovciach ako Kráľovná Turzovky, Nepoškvrnená Čistota, Kráľovná 

pomoci a Vládkyňa sveta. Okrem týchto miest máme samozrejme Šaštín, „sídlo“ našej patrónky -
 Sedembolestnej Panny Máriea ďaľšie pútnické miesta.  

Prichádzajte! Každý z vás má svoje obľúbené pútnické miesto. Nerozdeľujme sa! Je doba zjednotiť sa! 
Panna Mária je všade tá istá! Príď tam,  kde práve teba Mária oslovila, ale príď!  Je to veľmi dôležité! 

Darujte lásku! Nebojujme medzi sebou! Počúvajme to, čo Panna Mária hovorí, nezáleží kde to je! 

Podporujme sa! Lásku Márie prinášajme svojim blížnym: Modlime sa za svojich kňazov a biskupov. 
Povzbudzujme ich! 

Svojím príkladom dávajte všetkým môjho Syna...! 

„Buďte živým Evanjeliom“, povedala Panna Mária aj v Litmanovej. Tak môžeme dávať Ježiša aj druhým. 

Nepodliehajme dnešným trendom zvodu a zla! V slovenskom  náboženskom časopise pred Veľkou 

nocou uverejnili na titulke skupinovú fotografiu súťaže „superstar“. A z kostolov vyhadzujú 

obraz Vládkyne sveta – Panny Márie, našej skutočnej Superstar -  Hviezdy morskej, Žiarivej 

zorničky našej spásy – ako hovorí Sv. Otec.  Zomknime sa okolo našej Hviezdy, ktorá nás vedie ako 
bezpečný maják!  Je na každom z nás, čo si zvolíme... 

Anton Selecký 
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Misia Vládkyne sveta 

Zo stretnutia Víťaznej Armády Panny Márie pri Brale 

Láska a Obeta 

Mňa súdili a odsúdili.  Aj teba budú súdiť ľudia, aj 

tvoji najlepší priatelia. Aj vtedy, keď si neurobil nič 

zlého. Nebráň sa, keď ťa ľudia súdia! Odsúdenie je 

môj i tvoj prvý kríž. Neboj sa ho! Otvára ti dvere ku 

mne. Vždy, keď ťa krivo súdia, sa stretneš so 
mnou. 

Tieto slová krížovej cesty, ktorú sa modlila sestra Agáta, 

- meditácia Tomislava Ivančiča - uviedli stretnutie členov 

Víťaznej armády Panny Márie pri Brale v predvečer 
Veľkého týždňa vo štvrtok  17. marca 2005. 

Prítomných pútnikov pozdravil o. Milan Šeliga, SVD, na 

začiatku sv. omše s úmyslom za Jozefa a všetky prosby 

prítomných. 

  

Vernosť krvi 

Vo svojej kázni sa o. Milan orientoval na aktuálne otázky 
týchto dní: Matka Božia i Sv. Otec nám povedal: 

Otvorte svoje srdcia, otvorte dokorán brány 
Kristovi, ktorý k vám  prichádza v sláve. 

Sme povolaní odvážne hlásať Ježišovo víťazstvo, zasväcovať sa Panne Márii a pravidelne toto 

zasvätenie obnovovať.  Ste apoštolmi tejto poslednej doby – hovorí Matka Božia. Nadišla chvíľa,  aby 

ste vyšli zo skrytosti a osvecovali zem. Mária hovorí, že  odvážne čeliť diablovi – nebáť sa! Máme 

pohŕdať svetom ako aj sebou samými. Je to cesta poníženosti, tichosti, máme znášať urážky, neprijatie, 

odsúdenie. Je to cesta chudoby a skromnosti. V modlitbe, umŕtvovaní. Sme pozvaní až k vernosti 

preliatia krvi. 

  

Aktívne sa máme  zapájať 

do boja vo Víťaznej armáde našej Veliteľky. Aktívne sa môže zapojiť ten,  ktorý má čisté srdce, ktorý je v 

milosti, používa Božie zbrane - živú vieru,  miluje bez podmienok, živí sa Božím Slovom, žije sviatostným 

životom,  veľa sa modlí, a inšpiruje  hlavne príkladom a láskou. Niekedy chceme druhých zlomiť slovom, 

tlakom. Skôr užívajme pôst a obetu. 

  

 Panna Mária nás povzbudzuje 

- som tu, s vami, aby som vás učila žiť so mnou. Poslušnosť je na prvom mieste. Evanjeliu, 

pápežovým výzvam, posolstvám Matky Božej. Veľmi nám neosoží, ak budeme na pútnických 

miestach, ak nežijeme lásku a milosrdenstvo. Neposudzujme, nežime vo vnútornej pýche. Pokorne 

kráčajme po zemi.  Zaťahujme vždy na hlbinu. Božské Srdce si žiada len to, aby sme ho milovali. 
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 Ježiš je vyprahnutý smädom 

po našej láske, vyhladovaný. Ježiš je zaľúbený 

do každého z nás. Viac máme prebývať pred sv. 

Eucharistiou. Ježiš sa sťažuje, že je málo 

milovaný. Panna Mária hovorí - pohlaďte ho 

nežne po jeho tvári, ktorá bola tak 

znetvorená. Pobozkajte ho, odčiňujte bozk 

Judášovej zrady. Potrite balzamom jeho 

zmučené telo.Nahrádzajte svojou 

prítomnosťou toľkú opustenosť.   Aké je to 

veľké tajomstvo: Som tichý a pokorný 
srdcom...  

Hlboko si do srdca vryme tú skutočnosť, že 

všetka naša sila, všetko bezpečie, istota a 

pokoj je v Božskom Srdci, ktoré je 

strediskom všetkých sŕdc. Vznešené Božské 

Srdce, zmiluj sa nad nami, 

Nepoškvrnené  Srdce Panny Márie, buď našou 
spásou, amen.  

  

Obeta, obeta, obeta! 

Sestra Agáta prečítala posolstvo Panny Márie zo 17. marca 2004, v ktorom Vládkyňa sveta prosí: 

Myslite na Pána, svojho Ukrižovaného, ako jeho Krv vytiekla za vás! Milujte vykupujúcu obeť 

nášho Krista – Mesiáša! Nebojte sa mu otvoriť svoje srdce a dať sa ním zasiahnuť, zraniť a 

obetovať sa. Obeta je láska! Láska je obeta! Obeta, obeta, obeta, moji milovaní... 

Záverom o. Milan poblahoželal Jozefom ako aj k Veľkonočným sviatkom. Zdôraznil: Vydržte vo svojej 

úlohe, ktorú vám Panna Mária dala. 

* * * * * * * 

Putovný obraz Panny Márie – Vládkyne sveta prijala rodina Juskových v Sečovciach, kde sa 

budú pri nej modliť modlitbové skupiny. Potom ho prevezú do okresu Vranov nad Topľou. 

Prosíme aj vás všetkých o modlitby ku Vládkyni sveta, a najmä ku jej slzám, spoluvykupujúcim 
duše!    

Anton Selecký 
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Misia Nepoškvrnenej Čistoty 

Nepoškvrnená Čistota pozýva do Božieho 

Milosrdenstva aj dnes 

Stvorení pre Lásku 

Moje drahé deti! 

Chcem vás v mene toho, ktorý svojou láskou premohol 

smrť, pozdraviť, a teším sa, že môžem byť s vami. 

Pýtate sa, prečo som prišla. V tento svätý deň vám 

chcem odpovedať: Prišla som preto, aby som vám 

pripomenula, že ste boli stvorení pre Lásku. Chcem vás 

naučiť žiť pre Lásku. Pozývam vás do Božieho 
Milosrdenstva. A chcem vám dať kus radosti z neba... 

Nepoškvrnená Čistota na hore Zvir, 

3. apríla 1994 

  

V  prvú marcovú nedeľu – 6. marca 2005 - sa v bohatej 

snehovej nádielke zišlo v 14 autobusoch množstvo 

pútnikov prevažne z východného Slovenska. Sv. liturgiu 

slúžilio. Daniel Galajda spolu s generálnym vikárom o. 

Vladimírom Skybom, ktorý sa k pútnikom prihovoril 

slovami: 

V autobuse si hovorím: Neverím -vidíte, taký som ja farár - hovorím si neverím! – povedal o. 

Vladimír Skyba - A predsa nemusím veriť, lebo vidím, že aj v takomto čase sme jeden druhého 

nesklamali, že aj v takomto čase sme prišli.  Som presvedčený, že na túto horu mám s vami ísť, lebo 
potrebujem putovať za Ježišom Kristom. 

Nech táto svätá hora, toto sväté miesto, kde veľmi cítime pomoc presvätej Bohorodičky, Matky 
Božej Panny Márie a silu jej Syna Ježiša Krista nech nám dodáva odvahu. 

  

V znamení kríža 

Bratia a sestry - prídu také chvíle -povedal ďalej vo svojej  homílii o. generálny vikár - ja som kňaz - 

a  vám poviem, modlím sa  a príde taký moment stiesnenosti, že si poviem - Bože, kde si? Bože, ako 

ďalej? Lebo vidím svoje chyby, svoje hriechy, a neviem si niekedy dať rady sám so sebou. nieto ešte s 
druhými ľuďmi.  

Tu na tomto mieste je cítiť silu živého Boha. Bratia a sestry, tu na tejto hore dnes povzbudzovaní 

týmto slovom, robme každý deň tento exorcizmus - Ježišu Kriste Syn Boží - zmiluj sa nado mnou 
hriešnym!  

Tu, na tejto hore sa utiekame k Matke Božej, ktorá je naším veľkým vzorom, o ktorej hovoríme 

ako o Matke Bolesti. Cirkev ju preto nazýva Sedembolestnou, pretože Mária rozumela tejto bolesti, 

tomuto krížu. Ona sa tejto bolesti nebúrila. Vložila svoj život do Božích rúk... A preto prišla na krížovú 
cestu a stála pod krížom svojho Syna  Ježiša Krista.  
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Cirkev nám hovorí, že v kríži môžeš žiť život Ježiša Krista. Lebo Kristus môže  v tomto kríži do tvojho 

života vstúpiť. V tomto  znamení ľudia pochopia zmysel vlastného života  i vlastnej smrti. 

(krátené) 

 
* * * * * * * * 

  

Potrebujeme jeden druhého -  povedal na rozlúčku o. 

Vladimír Skyba - potrebujeme my kňazi vás a vy 

nás, aby sme sa  mohli s vami deliť o Božie Slovo, 

a  vy s nami o svoju skúsenosť s Bohom. Pán Boh 

vám zaplať za toto stretnutie, za túto modlitbu, za 

to, že sme tu na tejto svätej hore, že sa chceme 
navzájom povzbudzovať. 

  

Láska je pokoj 

Katarína Vislocká pripomenula toto posolstvo 

Nepoškvrnenej Čistoty z 5. marca 1995: 

Moje drahé deti! Prosím, rozmýšľajte viac o mojich 

posolstvách!  Prosím Boha o jedinú vec – a to, aby 

vo vás nechal svoj pokoj. Tento čas je zlodejom 

pokoja.  Prosím, povedzte Bohu: Milujem a preto 

ľutujem. Milujem a preto odpúšťam. Milujem a to je 
môj pokoj. 

  

Podľa vyhlásenia o. Daniela Galajdu, miestneho dekana, 

budú od prvej nedele 3. apríla na hore Zvir opäť dve sv. liturgie – o deviatej a pol jedenástej hodine. 
Príďte opäť modliť sa v tejto vážnej dobe ku Nepoškvrnenej Čistote! 

 Anton Selecký 
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Misia Kráľovnej pokoja 

Oplatilo sa čakať! 

Dňa 15. januára moja stará matka odišla k Pánovi. 

Napriek jej úžasnému veku (mala 103 rokov),  jej duch 

zostal svieži a nikdy nepremeškala možnosť byť vďačná 

tým, ktorí jej pomáhali. Pre tých, ktorí sa boja starnutia, 

uvediem epizódu z jej duchovnej cesty, ktorá môže byť 
pre mnohých príkladom nádeje. 

Jedného dňa, počas môjho zastavenia sa v Paríži medzi 

dvomi misiami, som s ňou mala jeden z nezabud-

nuteľných rozhovorov. Otvorila svoje srdce a podelila sa so 

mnou so svojou najväčšou obavou „Vidíš, drahá, niečo ma robí 

veľmi smutnou. Chýba mi niečo vo vzťahu k Bohu a trápi ma 

to. Keď vás všetkých vidím, tvoju matku, tvojich bratov, 
všetkých vás, je očividné, že sa radi modlíte. 

Milujete modlenie, dokonca dlhotrvajúce. Ako vidíš, ja nie. 

Samozrejme, každý deň znova odriekam modlitby, môj ruženec 

a ostatné, taktiež Bohu venujem myšlienku predtým ako idem 

do postele, ale pravdu povediac, som spokojná, keď to mám už 

za sebou. Pred nejakým časom som si všimla, že to nie je v 

poriadku. Boh je taký úžasný a dobrý, malo by ma tešiť k 
Nemu hovoriť.“ 

 
Osobne som sa o svoju starú mamu príliš neobávala, pretože vždy mala úžasné srdce. Vždy počúvala tých 

druhých, utešovala ich a povzbudzovala. Bola veľmi blízko k Bohu bez toho, aby si to uvedomovala. 

Povedala som jej „Mami, dôležitá vec v živote je mať lásku, a ty ju máš. Niet sa čoho obávať. Teraz sa 

budem za teba modliť v Medžugorí a budeme spolu prosiť Boha, aby ti dal potešenie z modlitby, tak ako 

po tom túžiš.“ Nebeská Matka nám hovorí: „Modlite sa, pokiaľ sa vám modlitba nestane radosťou.“ Ak nás 

o toto žiada, je to preto, lebo milosť je už v tej modlitbe. Boha musíme prosiť s úplnou dôverou ako deti. 
To funguje najlepšie. 

„Drahá, poďme to urobiť. Ty sa modli tam, ja urobím to isté tu. A zostaneme takto zjednotené“ – 

povedala stará mama. 

O šesť mesiacov som sa u nej zastavila a hneď mi oznámila. „Pamätáš si na náš posledný rozhovor, 

drahá? Mám to! Teraz mám potešenie z modlitby!“ Potom sa detsky zatvárila, akoby potešená darčekom 

väčším, než o akom kedy snívala. „Teraz viem, prečo ma Boh nechal na zemi toľko čakať. Uvedomuješ si 
to? Trvalo mi 102 rokov, kým som dostala túto milosť. Oplatilo sa čakať!“ 

Krátko nato sa presťahovala do našej komunity, kde žila ďalších 18 mesiacov. Všetci milovali čas, ktorí 

trávili po jej boku. Spolu s modlitbou jej Boh dal humor. Už sa viac nebála zomierania. „Chystám sa 
vrhnúť do Božích rúk“ – povedala môjmu bratovi. Odišla usmievajúc sa a naplnená pokojom.  

sestra Emmanuela 

Medžugorie, 15. februára 2005 
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Mária - Hviezda ranná 

 Drahé „deti Medžugoria“, chvála Ježišovi a Márii! 

- Veľa nás bolo 2. marca vedľa Mirjany pri jej mesačnom zjavení. 

Proti všetkému očakávaniu (to sa stáva zriedka) Mirjana po 

zjavení tlmočila posolstvo: „Drahé deti! Robte to, čo robím ja. 

Prichádzajte a darujte lásku. Svojím príkladom dávajte všetkým 
môjho Syna...“   

Veľmi často si pri tej či onej príležitosti kladieme otázku:„Čo mám 

robiť, ako zvládnuť túto situáciu?“ Gospa nám v tom všetkom 
ukazuje cestu. 

Keď som v ten deň odchádzala z „Večeradla“ stretla som jednu mladú 

rehoľníčku z Nemecka. Tá ma prosila o modlitbu, pretože čoskoro má 

zložiť večné sľuby. Zverila sa mi so šťastným úsmevom: „Keď som dnes 

ráno šla k zjaveniu, prosila som vrúcne Pannu Máriu: „Ja viem, že 

takmer nikdy druhého nedávaš posolstvo, ale dnes, prosím ťa, 

daj mi znamenie ohľadom mojich sľubov, daj posolstvo a v tom 

posolstve mi povedz, čo mám urobiť“... Aký šok to pre ňu bol, keď 

zhromaždeným tlmočili posolstvo! Bola to presne odpoveď na jej 

prosbu. „Robte ako robím ja“. Verím, že táto rehoľníčka dostala do 
svojho života veľké pravidlo! 

  

Prečítali ste si knihu Ester? 

- Ako sme minule sľúbili, uvádzame malú poznámku, ktorá objasní Máriinu roľu vo Fatime a v 

Medžugorí. 

Tí, ktorí majú sochu Panny Márie Fatimskej, môžu si všimnúť, že má na svojich šatách vo výške kolien 

zlatú hviezdu. Hviezda žiari v noci, hviezda žiari vlastným svetlom. Hviezda je znamením uprostred noci, 
že svetlo existuje! 

Keď sa 13. 5. 1917 začali Máriine zjavenia vo Fatime, bola to noc prvej svetovej vojny. Mária hovorila o 

tejto vojne trom malým pastierom a dala im prostriedky, ako ju zastaviť: modlitbu, pokánie, 

zasvätenie osôb a národov jej Nepoškvrnenému srdcu. Vďaka jej intervencii vo Fatime a modlitbám 
sa vojna v roku 1918 skončila. 

V knihe Ester nachádzame predobraz Márie z Nazareta (Ženy z knihy 

Genesis a Apokalypsy), a to je kráľovná Ester. V jej dobe hrozí 

židovskému národu vyhubenie. Ľud je v exile v Babylone a je poddaný 

pohanskému kráľovi Asuerovi, ktorý nepozná živého Boha. Ak bude 

židovský národ odporovať tomuto kráľovi a zostane verný živému 

Bohu, bude vyvraždený. Ak svojho Boha zradí, zomrie duchovne, 

čo je horšie! Odpornému Hammanovi sa podarí urýchliť drámu: donúti 

kráľa vydať dekrét na vyhubenie Židov, ktoré sa má uskutočniť na 
trinásty deň mesiaca adar. 

  

Ester získa odvahu ísť ku kráľovi a skrze Božiu moc, ktorá v nej pôsobí a 

svojou jedinečnou krásou obmäkčí srdce kráľa, ktorý jej povedal:Povedz 

mi, čo žiadaš a ja ti to vopred splním!Ester sa prihovára: Daruj mi 

život a život môjho ľudu. To je moje prianie! Kráľ vydal nový dekrét, 

teraz na rehabilitáciu a ochranu židovského národa a tento bol vyhlásený 
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všade v jeho kráľovstve na trinásty deň mesiaca adar... Ľud bol zachránený! Táto žena svojou modlitbou 

a  príhovorom vytrhla židovský národ zo satanovho plánu a umožnila mu žiť podľa Božích prikázaní a v 
cudzej zemi! Ester je ako hviezda, žiariaca v lone temnôt! 

Keď Mária príde do Fatimy, predstavuje sa ako nová Ester a hviezda, ktorú nesie na svojich šatách je toho 

znamením. Perzský koreň mena Ester znamená „star“ po anglicky, „astre“ po francúzsky, „Stern“ po 
nemecky... Okrem toho, Mária sa tam zjavuje vždy trinásteho. 

Dnes prichádza Mária do Medžugoria a podľa posolstva, ktoré Mária odovzdala 25. 8. 1991, chce tam 

uskutočniť to, čo začala vo Fatime. Aký je Máriin plán vo Fatime? Nie je to konečne víťazstvo 

Nepoškvrneného Srdca? A čo je to Medžugorie, ak nie škola, kde sa učíme žiť v tomto víťazstve? Kto je 

Gospa? Nie je to najmilujúcejšia zo všetkých matiek a najkrajšia zo všetkých kráľovien? Ako 

nespolupracovať s touto vynikajúcou vojvodkyňou, ktorá urýchľuje Božie víťazstvo nad zlom a ponúka 

mier? 

Drahá Gospa, „Hviezda ranná“, pokračuj nás viesť k nebu! 

Neprestávaj sa za nás prihovárať a urob z nás „reproduktory“ tvojho hlasu! 

sestra EMMANUELA 

  

 

  

Bývalá pornoherečka misionárkou 

Sila Eucharistie 

Jedna z najslávnejších herečiek v Taliansku v súčasnosti, 

štyridsaťročná Claudia Koll, strávila niekoľko dní v Medžugorí. 

Gospa ju vyzvala, aby išla na púť ako poďakovanie za svoje 
radikálne obrátenie sa ku Kristovi. 

Je to pozoruhodné obrátenie, nad ktorým sa zamýšľajú mnohí mladí 
v Taliansku, ale aj inde vo svete. 

Keď sa Claudia narodila hrozilo, že skončí zle Matka ju ihneď 

zasvätila Panne Márii Ružencovej. Ešte ako malú ju zverila slepej 

babičke, ktorá ju vychovávala. Od nej sa Claudia naučila vnímať 

blízkosť Panny Márie a modliť sa. Ale úspechy a peniaze sa jej rýchlo 
zmocnili a strhli ju na cesty, ktoré dnes ľutuje. 

Ako Ježiš znovu získal stratenú ovečku? Asi pred piatimi rokmi 

vstúpila Claudia v Ríme, kde žila do malého kostola Santa Anastazia, 

jediného, kde je neustále vystavená Najsvätejšia Sviatosť. Práve tam 

sa modlila jedna skupina Obnovy. Zrazu začala Claudia horko plakať: 

Ježiš tam bol skutočne, ona to pochopila vo svojom srdci, v zjavení, ktoré neskôr označila ako 

bleskurýchle. Ježiš jej ukázal všetok jej hriech a zároveň svoju lásku. A tak z kostola vychádzala nová 

Claudia. Vo svetle nekonečného milosrdenstva Krista, ktorý sa stal jej veľkým Priateľom, revidovala bod 

za bodom svoj život. Ihneď zrušila zmluvy na natáčanie filmov, ktoré jej predtým nikdy nevadili. Koniec s 

pornografiou!!! Koniec tomu, byť hračkou satana! Zaumienila si, že bude nakrúcať iba také diela, ktoré 
budujú srdce a približujú ju k Bohu... 
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Pokračuje v natáčaní, sláva jej otvára ešte veľa dverí. Netreba zdôrazňovať, aký má na ľudí vplyv, keď 

hovorí o Ježišovi. Čo ju teraz zaujíma, je komunikovať vnútornú krásu, krásu duše. Práve uviedla svoj 

posledný film: Život svätého Petra. Zriekla sa bohatstva. Peniaze dáva saleziánom v Afrike, v prospech 

chorých na AIDS a opustených detí. Teraz chce dávať život s Ježišom a Máriou. Tvrdí, že to Panna Mária 
ju doviedla k Ježišovi v Eucharistii. 

Claudia sa celá venuje evanjelizácii . Pôsobí aj medzi mladými, ktorých dokáže zaujať. Jej posolstvo pre 

nich, po jej skúsenosti blúdenia ďaleko od Boha? 

„Nemôžete žiť bez Boha! Nemôžete žiť bez Božej lásky! Hľadajte Ho! Milujte Ho celým svojim srdcom! On 
vám dá viac, než o čo Ho môžete prosiť!“ 

„Ježišu, dôverujem Ti!“ Ježiš je môj brat, ku ktorému volám „dôverujem Ti!“ Akékoľvek sú chvíle ťažkostí 

a temnôt, treba sa mu zveriť, odovzdať sa mu. To je posolstvo, ktoré chcem niesť všetkým tým, ktorí sa 

cítia nehodní predstaviť sa pred Bohom kvôli svojim hriechom. Každý deň zbieram poklady milosrdenstva, 

aby som kráčala ďalej.  Pochopila som, že láska k blížnemu nie je symbolická. Nemôže byť iba symbolická. 
Je potrebné niesť kríž spolu s blížnym a mať tiež odvahu ušpiniť si ruky. 

Claudia si želá vrátiť sa čím skôr do Medžugoria. Modlime sa za všetkých hercov!  Kiežby sa stali ikonami 
Božej krásy pre náš svet zohyzdený Zlom! 

Sestra Emmanuela, 

Medžugorie, 15. marca 2005 
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Misia Kráľovnej pomoci 

„Slovenské Medžugorie“ potrebuje kňazov 

Svetlo milostí 

 

Dechtickí vizionári pri zjavení Kráľovnej pomoci dňa 6. marca 2005: (zľava) Mária Gavedová, Martin Gavenda, Adriana Kúdelová, Simona 

Kumpanová a Jozef Danko 

  

Ľudské srdce je ako sýpka. Pútnické miesta sú pre Máriine deti poľom zrelých zdravých klasov. 

Každý z nás nosí v srdci tajomstvo žatvy. Mária dáva plnými priehrštiami…  Chcela som zistiť, 

čo dostali dechtickí pútnici. Gustáv Maslovský mi „prezradil“: „To si nechávame v srdci.“ Jozef 

prišiel Pannu Máriu o niečo poprosiť. Oči prezradili, že to „niečo“ je tajomstvom, a tak som už 

nevyzvedala. 

  

So zjaveniami Panny Márie prichádzajú jej požiadavky a prisľúbenia. Panna Mária v La Salette v roku 

1846 povedala: „Ach moje deti, treba sa dobre modliť ráno a večer. Ak nemáte čas, pomodlite sa aspoň 

Otče náš a Zdravas. A ak budete môcť, modlite sa viac.“ VoFatime v roku 1917 žiadala dennú modlitbu 

ruženca. V súčasnosti si vo svete formuje modlitebné skupiny - aj v Dechticiach okolo vizionárov. Jej 

požiadavky sú náročnejšie. Ale prisľúbenia sú výzvou skúsiť to. 

Na Boričky sme sa 6. marca 2005 opäť brodili snehom. Tí, čo chodia bosí, boli bosí aj dnes. 

Za záchranu sveta 

Nad vinohradmi pred modlitbou krížovej cesty prečítal vizionár Jozef Danko zamyslenie. Nezabudol na 

Svätého Otca. „Sám kľačí s Pánom v Getsemani a prosí, aby povstal nový svet. Na túto prosbu je 

potrebná veľká viera. Viera, že dobro je väščie ako všetko zlo a že zlo bude porazené pričinením 
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Nepoškvrneného Srdca Panny Márie. Pápež vie, že Kristus premohol svet a prosí nás, aby sme aj my 

vstúpili do Getsemani a zakúsili samotu a opustenosť. Aby sme modlitbou zadržali vlnu zla. 

Túto krížovú cestu obetujme za záchranu sveta. Do Máriinej pozornosti odporúčame jej pápeža a modlíme 

sa za jeho uzdravenie.“ 

Potom prečítal posostvo z 13. novembra 1997, dané prostredníctvom Martina: 

Prídem v hodine smrti 

„Panna Mária nám ponúka pobožnosť prvých siedmych nedieľ. Hovorí: „Dnes vás chcem 

poprosiť, aby ste oznámili ľuďom, že svojou nevďačnosťou a tvrdosťou srdca zraňujú Srdce 

môjho Syna, aj moje Srdce. Pozri, anjel môj, aké sú dobodané a došľahané nevďačnosťou a 

opovrhovaním. 

Potešte Srdce môjho Syna, aj moje a povedzte ľuďom, že ak počas siedmych nedieľ po prvom 

piatku pristúpia k svätej spovedi a k svätému prijímaniu a ak sa pomodlia celý svätý ruženec: 

radostný, bolestný a slávnostný a zotrvajú aspoň 15 minút pred Oltárnou sviatosťou a pod 

krížom s úmyslom odčiniť urážky, ktoré sa dostávajú môjmu Synovi a mne, budem pri nich 

vždy stáť so všetkými milosťami, budem im vždy pomáhať a v hodine smrti prídem, aby som 
vyliala na nich milosti, ktoré sú potrebné pre spásu ich duše.“ 

Keď Mária dávala toto posolstvo, Martinovi ukázala Božské Srdce Ježišovo a Nepoškvrnené 
Srdce Panny Márie, dobodané tŕňmi. 

Panna Mária na mieste zvanom  Boričky prišla počas štvrtého desiatku bolestného ruženca, 

pred prvým zdravasom. Zotrvala asi 15 minút. Vietor sa utíšil. Ľudia pozorovali vizionárov, miesto 

zjavenia. Odovzdávali Matke svoje rodiny, prosby, starosti. Ďakovali. Niektorí v pokore ležali v snehu. Po 
modlitbách vizionári opísali stretnutie: 

Martin Gavenda: „S Pannou Máriou som sa dnes modlil Otče náš a Sláva Otcu za pevnú a živú vieru pre 

všetkých ľudí a Panne Márii som zvlášť odporúčal všetkých nás tu prítomných, všetkých tých, ktorí sa s 

nami duchovne spájajú, modlia sa a odovzdával som jej všetkých chorých. Panna Mária povedala, aby 

sme sa všetci opäť začali modliť celý svätý ruženec. Povedala, že je to veľmi potrebné, najmä v túto dobu. 

Nakoniec som sa s Pannou Máriou modlil za všetkých chorých. Keď pomaly odchádzala, povedala, že 

na nás vylieva Božie milosti. Vytrysklo z nej zlatožlté svetlo. To svetlo sa rozšírilo na všetky 

strany. Vtedy som veľmi ďakoval Panne Márii.“ 

Aj ostatní prítomní vizionári - Mária Gavendová,Adriana Kúdelová, 

Simona Kumpanová a  Jozef Danko - sa s Pannou Máriou modlili Otče náš 

a Sláva Otcu za pevnú a živú vieru,  modlitbu na Pannou Máriou určené 

úmysly. 

Martin ešte dodal: „Chcel by som vám všetkým v mene nás siedmych popriať 

požehnanú Veľkú noc. Prajem vám, aby Pán Ježiš vstal zmŕtvych vo vašich 

srdciach, vo vašich rodinách. Aby vám udelil všetky potrebné milosti, aby sme 

každý deň prežili to veľké obrátenie, za ktoré sa teraz modlíme a o ktoré sa 

snažíme. Nech Panna Mária, Kráľovná pomoci, za vás oroduje a nech vám v 
tom pomáha. Boh vám žehnaj.“ 

Potom Martin vyzval prítomných: Pomodlime sa za to, aby sa na tomto 
mieste spovedalo a aby sa tu mohli slúžiť sv. omše… 

Opäť prišiel aj o. Ferdinand Kaňka. Prítomní radi vyhoveli jeho prosbe o modlitbu na osobný úmysel. Po 
kňazskom požehnaní sa zástup rozišiel. 

Monika Školnová 
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Posostvo Kráľovnej pomoci, dané Simone 15. februára 2004. 

Drahé deti! 

V tento požehnaný čas vás chcem pozvať k vytrvalej modlitbe, k modlitbe vo vašich rodinách. 

Chcem zvlášť pozvať všetkých chorých, aby obetovali svoje utrpenie, chorobu, bolesti Bohu z 

lásky. A chcem pozvať všetky moje deti k neustálemu rozdávaniu lásky, ktorej je nedostatok. 
Deti, v tento čas chce Boh naplniť vaše srdcia, ale k tomu potrebuje vaše potrebné áno. 

Milujem vás. Milujeme vás a tento čas je pre vás darom. Modlite sa. Ďakujem vám, že ste počuli 

moje volanie. 

 
 

 Ona nás prosí! 

Hovoriť o vzťahu k Márii je náročné, slová nestačia. Niektorí 
predsa len prezradili časť tajomstva medzi nimi a Máriou. 

* Prečo ste prišli do Dechtíc? Čo to pre vás znamená? 

- Gustav Maslovský, Žilina: Všetci ľudia vedia, prečo sem prišli. 

Predsa za Pannou Máriou. To ste už mali dávno písať v M Rose. 
Neskoro ste na to prišli.Už desať rokov ste sem mali chodiť. 

- Julka, Žilina: Mala som manžela chorého na rakovinu. Zomrel mi 

pred dvoma rokmi. Chodila som sem, lebo som stále dúfala, že ma 

Matička vyslyší. Žili sme  úplne mimo. Matička nás obrátila a viem, že 

je určite v nebíčku. Prišla som sa poďakovať, že mi Ježiš dal silu, že 

som vydržala aj toto súženie. Matička ma zavolala, takže som tu. Je to 
úžasné, ja by som lietala. 

- Julkina kamarátka, Žilina: Mária je naša sila, naša istota, naša 

Matka.  A chceme jej tiež pomáhať . Keďže nás prosí, tak nechceme 

byť hluché. Pretože aj my čakáme, že keď prosíme, počúva nás.  Chceli 
by sme aspoň trošku pomôcť. 

- Jozef z Dubodiela: Dnes som tu prvýkrát. Verím že  Panna Mária  je naša Matka, Matka všetkých ľudí 
na zemi a chcem ju o niečo poprosiť. 

- Oľga, Trnava: Privádza ma sem túžba za Pannou Máriou. Verím, že je tu Panna Mária, že sa zjavuje. 
Čo mi to dáva? Prosím a ďakujem. Dúfam, že ma vyslyší. 

- Laura z okolia Dechtíc: Chodím sem už dlho. Napĺňa ma, čo tu vidím. Je tu úžasný pokoj. Sila 

modlitby. 

- Mária, Považská Bystrica: Posilniť sa vo viere. Prichádza Matička. Nechodím sem len kvôli sebe, ale 

kvôli všetkým, ktorých stretávam. Čítala som v  M Rose posolstvo: Otec prichádza. Padnite na kolená… To 

je veľmi oslovujúce pre všetkých, ktorí do toho vidia, že čas je už tu. Tam, kde som pracovala, boli velmi 

ťažké duchovné problémy.  Veľmi som plakala. Išla som sa modliť. Prišla ku mne krásna slečna v modrých 

šatách. Hovorím si: „Veď každý má vetrovku.“ Ja som plakala a ona vraví: „Neplačte, teta, neplačte, to 

všetko dobre dopadne.“ Nádherné oči, krásna tvár. Odpovedám: „Ako to vy viete?“ A ona: „Ja viem, to 
všetko dobre dopadne. Vy to máte v srdci.“ 

Monika Školnová   
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Púte do Dechtíc 

Pútnici (skupinky a autobusové púte), ktoré navštívia Dechtice v hociktorú sobotu a majú 

záujem o časopis AVE alebo inú literatúru, kazety a iné informácie týkajúce sa dechtických 
zjavení, môžu sa hlásiť na adrese: 

František Danko, Nová ul. 432, Dechtice, tel.: 033-5575469 – večer. 

Ubytovacie možnosti v Dechticiach zatiaľ nie sú. 

Z východného Slovenska sa konajú do Dechtíc pravidelné púte. Záujemci z Prešova a okolia sa môžu 
informovať na adrese: 

Mária Barnášová, ul. Mirka Nešpora 53, 080 01 Prešov, tel.: 051-7745102 – večer.  

  

Vydavateľ - adresa -redakcie: 

Združenie AVE, P.O. Box 91, 814 99 Bratislava 1, 

e-mail: ave@avemaria.sk, web: www.avemaria.sk, 

bankové spojenie Poštová banka 20090373/6500, 

zodpovedný redaktor  Anna Brillová. 

S vizionármi je možné komunikovať prostredníctvom e-mailu: dechtice@post.sk 

(anse) 

  

mailto:ave@avemaria.sk
http://www.avemaria.sk/
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Ostro sledovaná stopa 

Technológia 666 je už medzi nami! 

ŠtB? Zabudnite... 

Milí priatelia, otázka nanútenej identifikácie a sledovania 

jednotlivcov a celej ľudskej  spoločnosti už v našom mesačníku 

bola viackrát prezentovaná. Vývoj pokročil a tento výskum ako 
aj príprava  sa nijako nezastavili. 

Experimenty pokračujú. Po delfínoch a deťoch prišli na rad kriminálnici, 

rozšírenie o tzv. biometrické údaje aj na cestovné pasy, kreditné karty, 

študentské preukazy, zdravotné karty a podobne. Postupne s 

minimálnou informovanosťou verejnosti, sa blíži zrušenie medzistupňov 

k tzv. elektronického čipu a masové zavádzanie týchto fyzických a 
duchovných pút človeku. 

Čo bude bezprostredným impulzom a argumentom na túto akciu zatiaľ presne nevedno, predpokladá sa, 

že to bude vyvolaná vírusová pandémia, ktorú využijú na povinné celosvetové „očkovanie“, pri ktorom 

každý dostane „vakcínu“ - elektronický mikročip. Tento je totiž takej veľkosti, že ho možno zaviesť 

injekčnou striekačkou. Prinášame vám niekoľko nových skutočností, ktoré si všíma aj slovenská tlač, 
avšak týmto informáciám je venovaná len zbežná pozornost.    (r) 

  

Prvý súboj proti čipom 

Prvý veľký americký experiment so sledovaním pohybu študentov na 

diaľku neuspel. Siedmaci a ôsmaci na základnej škole v kalifornskom 

meste Sutter boli od januára 2005 ako prví študenti v Spojených 

štátoch povinní nosiť na krku špeciálne visačky, ktoré okrem 

ich mena, ročníka a fotografie, obsahovali aj počítačový čip a 
miniatúrnu anténu. 

Brána školy, učebne, a dokonca i toalety boli vybavené čítačkami, 

ktoré zachytávali unikátne 15-miestne čísla žiakov, prechádzajúcich 

okolo. Učitelia vďaka tomu mali neustály prehľad o tom, či sa študenti 

nachádzajú na mieste, kde by práve mali byť - napríklad na príslušnej 
hodine. 

  

Systém pre identifikáciu žiakov 

škole zdarma dodala miestna firma InCom a poslúžiť mal okrem sledovania dochádzky žiakov aj ako 

prevencia proti vandalizmu. Učiteľom totiž umožňoval pomocou vreckového počítača napríklad spätne 

zistiť, kto sa nachádzal na toaletách v čase, keď na nich pribudol neslušný nápis na stene. Okrem toho 

malo sledovanie aj „zvýšiť bezpečnosť samotných študentov“, tvrdí škola. Plánovalo sa aj prepojenie 

s ďalšími systémami, takže by visačkou, zavesenou na krku, bolo možné napríklad aj zaplatiť za obed v 
školskej jedálni, napísala agentúra AP. 

Škola však zavedenie „elektronického značkovania“ študentov vôbec neprebrala s ich rodičmi, a 

študentov, ktorí visačky odmietli, začala postihovať za porušenie školského poriadku. Okamžite sa tak 

zdvihla vlna protestov rodičov proti sledovaniu ich detí. „Snažíme sa vychovávať ich k zodpovednosti, 

alebo im chceme povedať, že veriť nemajú nikomu, že budú neustále sledované a že sa vždy na 
nich niekto pozerá?“, pýtal saMichael Cantrall, jeden z rodičov. 
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„Monitorovať deti rádiovými vysielačmi RFID znamená zaobchádzať s nimi ako s dobytkom 

alebo paletami tovaru," povedal pre agentúru AP Cedric Laurant z Centra pre elektronické súkromie 

(EPIC), pripomínajúc fakt, že rovnaká technológia sa zatiaľ používa len v poľnohospodárstve alebo vo 

veľkých supermarketoch na sledovanie pohybu tovaru.„Narúša sa tým ich ľudská dôstojnosť a právo 

na súkromie. Žiaden malý zisk v efektívnosti fungovania školy a bezpečnosti nemôže vyvážiť 

stratu dôstojnosti ľudí,“vyhlásil. 

„Žiadosť nosiť visačky vytvára v školách atmosféru podobnú väzniciam,“ zhrnula svoje výhrady 

Nicole Ozerová z Americkej únie pre občianske práva (ACLU). Pod vplyvom negatívnej publicity sa firma 

InCom minulý týždeň sama rozhodla projekt zastaviť a zariadenia zo školy stiahnuť, hoci vedenie školy 
bolo odhodlané projekt pred rodičmi obhájiť a aj viacerí z nich sa vyslovili za pokračovanie experimentu. 

  

Aktivisti preto očakávajú ďalšie pokusy o zavedenie technológie do 

amerických škôl. Systém totiž už úspešne funguje na viacerých japonských 

školách a o jeho prípadnom rozširovaní do ďalších častí sveta rozhodnú len 

rozličné názory ich obyvateľov na ideálne vyváženie práva na súkromie a 

bezpečnosť ich detí - Ameriku a Európu debata na túto tému ešte len čaká. 

Denník SME, TOMÁŠ BELLA, 

2. marca 2005 

* * * * * * * * 

  

Absolútne sledovanie 

Čo je to RFID? Je to skratka výrazu Radio Frequency IDentification (rádio frekvenčná 

identifikácia). Je to technológia, zameraná na automatický zber dát, ktorá používa maličké 
sledovacie čipy, pripevnené na výrobky. 

Boli vynájdené v roku 1969 a patentované v roku 1973. RFID čipy sú zvyčajne spojené s anténami. 
Japonská firma Hitachi vyrobila prototyp čipu veľký 0,3 mm štvorcového (na snímkenižšie). 

Čipy pracujú ako transpondéry,  zachycujúce  rádiový signál vysielača alebo RFID čítača. Väčšina RFID 

čipov nemá vlastný zdroj energie, ale sú prebudené rádiovým signálom. To, čo čip vysiela, je možné 
zachytiť aj zo satelitu. 

 Táto nová technológia 

umožňuje identifikovať výrobok a sledovať jeho pohyb. RFID číselná 

schéma využíva EPC systém (elektronický kód výrobkov -  zvislé tenké a 

hrubé čiary a pod nimi čísla ), ktorý môže priradiť ku každému fyzickému 

objektu na svete jeho jedinečné identifikačné číslo. 

Toto identifikačné číslo je možné čítať v sieti miliónov RFID čítačov na 
svete - na letiskách, v prístavoch, na diaľniciach, skladoch, obchodoch. 

Máte istotu, že môžete byť sledovaný kdekoľvek pôjdete. Známa firma 

Michelin sa v roku 2003 rozhodla testovať pneumatiky s RFID chipom. 

Každá pneumatika bude obsahovať jedinečné číslo v RFID čipe, a to bude 

pričlenené s ŠPZ. Vaše auto bude vysielať každý váš pohyb. 
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Európska centrálna banka 

pracuje, aby RFID čipy umiestnila na bankovky EURO. Hotovostné peniaze sú posledný spôsob 

anonymného nákupu a predaja. Hovorí sa o umiestnení RFID čipov na všetky dôležité dokumenty. 

Existujú firmy, ktoré kontrolujú pracovníkov pomocou kariet s RFID čipom. V USA Snemovňa 

reprezentantov schválila 10. februára 2005 H.R. 418, Real ID Act, ktorý ustanovuje národnú identifikačnú 

kartu a umožňuje rozšíriť informácie na vodičských preukazoch o biometrické informácie a o 

RFID sledovaciu technológiu. V Číne na zjazde Komunistickej strany delegáti museli nosiť visačku s 

RFID čipom, aby mohol byť kontrolavaný ich pohyb. Takisto sú na princípe RFID založené aj 
električenky v Bratislave. 

  

Spoločnosť 

Applied Digital Solutions vyrobila RFID čip, nazvaný VeriChip, určený pre ľudí. Čip veľkosti 11 

mm sa vpichne pod kožu. Firma argumentuje hľadaním a dozorom detí, pacientov trpiacich na 

Alzenheimerovu chorobu a iných chorých. Dňa 13. októbra 2004 bolo používanie tohto čipu schválené v 

USA sekciou pre výživu a lieky s tým, že sa poskytnú lekárom podrobnosti medicínskeho 

charakteru o pacientovi. 

Ako môžete zistiť, že máte výrobok s RFID čipom? Pozorne si prezrite nálepky na objekte. Ak vidíte 
ploché, tmavé, metalové čiarky, zbiehajúce sa v strede, potom sa asi pozeráte na anténu RFID čipu. 

  

Ako znefunkčniť RFID čip? 

RFID čipy sú vyrobené tak, aby fungovali aj pri hrubom zaobchádzaní, ako napr. nosení, praní, 

sušení. RFID čip môžete znefunkčniť odpojením ho od antény nožom alebo nožnicami. Pre istotu 

ešte samotný čip rozmliaždite. Ďalšia možnosť je výrobok s čipom dať do mikrovlnnej rúry, ktorá čip 

znefunkční. 

Čo celá táto sledovacia mašinéria znamená? Komu je potrebná? Kresťanom by malo byť zrejmé, 

kam toto všetko smeruje. Bohatí i chudobní, slobodní i otroci, budú nútení prijať číslo šelmy na čelo alebo 
pravú ruku a nosiť meno Antikrista alebo číslo jeho mena 666. Technológia na to tu už je...        

 (anse) 

(podľa zahraničnej tlače) 
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Náš rozhovor 

Toronto - Bratislava: Ukrajinský vizionár J. Terelya pre M ROSU 

Vízia ohňa 

 Panna Mária v Hrušive: Robte pokánie! Milujte Boha! Pracujte pre mier! 

Komunisti dostali strach *  Revolúcia - boj o moc *  Sodano zrušil dohodu!   
Politika = smrť * Boh robí svoje 

Milí čitatelia, v tomto čísle uzatvárame  rozhovor s 

ukrajinským disidentom, hrdinom a vizionárom Jozefom 
Terelyom.   

Náčelník oddelenia KGB v Drohoviči, vydal rozkaz zničiť to 

tankami, rozbiť  a rozvaliť. Jeho žena bola riaditeľkou školy. A ich 

dcéra ochorela. Lekári jej povedali, že zomrie. Ona tajne prišla k 

babke, ktorá lieči a číta evanjelium, a tá babka jej povedala, že 

nech náčelník nespraví to, čo zamýšľa urobiť. Ona a jeho žena 

nevedeli, že vydal rozkaz zničiť cerkov. Tam chodili študenti z 

východnej Ukrajiny, z Ruska, zo Sachalina. Správa sa rozšírila po 

celom Sovietskom Zväze. Z rôznych novín tam boli - Trud, 

Pravda, Izvestija, Literaturnaja  gazeta. Korešpondenti a KGB sa 

pýtali študentov, prečo tam prišli. Oni odpovedali, že vidieť 

Matku Božiu. Nebáli sa. Ľudia stratili strach. Komunisti to cítili. 

Oni sa začali báť, nie my. Otvorila sa nová etapa v postoji 

kresťanov ku komunistom. Šírilo sa to rýchlo, na Slovensko, do 

Maďarska. Mne KGB povedalo, že sa chystá moja deportácia. Ale 

ešte ma dvakrát skúsili zabiť. Nevyšlo im to. 

  

* M ROSA: Panna Mária sa vo Fatime vyjadrila o obrátení Ruska. Ako vnímate dnešný stav 
situácie v Rusku ? 

- Jozef Terelya: V Rusku sú ľudia veľmi veriaci. Prostý národ je veriaci národ, tvrdo verí. Západná 

propaganda nehovorí o Rusku pravdu. Tam sa obnovila cirkev, vyšla z katakomb - pravdivá cirkev, ktorá 

bola prenasledovaná. Biskupi a metropoliti boli postrieľaní. Teraz ju vedie patriarcha Joan Bereslavskij z 

Ukrajiny. Podzemní pravoslávni ukrajinskí biskupi vysvätili Joana na biskupa.  V Rusku do kostolov chodí 

viac ľudí ako v Nemecku, vo Francúzsku, ako na celom Západe. Keď sa teda hovorí o obrátení, lepšie je 

povedať zjednotenie. Napísal som knižku o zjednotení pravoslávia s katolicizmom. Zjednotiť sa s rímskym 

pápežom. Traja biskupi, arcibiskup moskovský Joan a päť svjaščenikov prišlo do Vatikánu, priniesli list, že 

30 miliónov ruských pravoslávnych sa chce zjednotiť s Rímom. Bolo to pred troma rokmi. V Ríme s nimi 

pohovorili, povedali, že to nie je na čase, lebo sa báli Putina. Podľa mňa sa nebáli… Bol to jednoducho fakt 

pred celým svetom, že ruská pravoslávna cirkev sa chce zjednotiť s Rímom. Ale oni to odmietli, povedali, 

že nie je čas, neskoršie, nie teraz... To nie je správny postup! Božie záležitosti prídu vždy včas. 

  

* M ROSA: Ako vnímate problém rozkolu Východ - Západ? Vyjadrila sa Panna Mária aj k 

zjednoteniu pravoslávia a katolíkov?   

- Jozef Terelya: Teraz sa v Rusku i na Západe uskutočňuje proces zjednotenia Cirkvi. No ale treba 

povedať, že slobodomurári a slobodomurástvo nám v tom bránia… Myslím, že v tomto čase sú ľudia v 

Cirkvi pragmatici. Chápu Cirkev ako pragmatickú inštitúciu. Niet tam ducha. Pre nich to, čo hovorí Matka 

Božia a Boh, nič neznamená. No môžeme sa presvedčiť, že Matka Božia je vždy s nami, že je s nami 
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Boh.  Všetky vízie, ktoré nám ponúkajú,  je čisté evanjelium. Milovať otca i matku, milovať Boha, žiť v 

mieri. Tri základné veci v Cirkvi. 

Dva roky som s Matkou Terezou chodil po konferenciách. V Rakúsku, kde bolo na konferencii 50 tisíc 

mladých ľudí, sa jej spýtali, čo môže povedať o katolicizme v niekoľkých slovách. Ona sa zamyslela a 

povedala jedno slovo: „Mier.” 
 

* M ROSA: K zjaveniu Panny  Márie v Hrušive došlo po roku 

katastrofy v Černobyle. Dnes prežívame oveľa  viac 
katastrof... Je to azda znamenie konca?  

- Jozef Terelya:  Je to varovanie pre ľudí. Pán nekára tých, čo 

veria. Nie je pravda, že tu je koniec sveta… Tí ľudia, ktorí žijú 

nesprávne, si sami spravia koniec. Dvadsiate prvé storočie bude 

storočím Ducha Svätého. Po každých 2000 rokoch sa mení systém. 

Prišiel čas Ducha Svätého. Jasné, satan opanoval svet. My 

nemáme nič, ani armádu, ani tanky, a všetko pomaly, pomaly 

premáhame. Cirkev tu bude vždy, lebo tak povedal Ježiš. 

* M ROSA: Panna Mária  v Hrušive povedala: „Moja dcéra“ 

Ukrajina, prihováram sa za teba... Myslíte si, že Ukrajina je 
už samostatná? 

- Jozef Terelya: Na papieri áno, ale v skutočnosti ešte nie je 

samostatná. Ešte jej k tomu chýba. Matka Božia v Hrušive povedala: 1. Robte pokánie, 2. Milujte Boha a 

3. Pracujte pre mier. Náš národ sa nepokajal. Hovoria: prečo sa máme kajať? A v tom je celý osud. My 
sme už mohli mať Ukrajinu, ale nemáme, lebo národ je lenivý. Ľud nechce robiť pokánie. 

  

* M ROSA: Ako vidíte vy tzv. „oranžovú revolúciu“, ktorý s prezidentských kandidátov je ten 
pravý? Nie je „demokratizácia“ Ukrajiny len falošným zvodom? 

- Jozef Terelya: Môj názor  na vec je, že ide o bitku medzi dvoma klanmi oligarchií - mladí oligarchovia a 
starí oligarchovia. Starí oligarchovia držia s Ruskom a mladí s Amerikou. Ale či bude Juščenko spôsobilý?   

  

* M ROSA: Často vnímame nevraživosť vedenia Ruskej pravoslávnej cirkvi voči katolíckej 
evanjelizácii na území Ruska. Prečo to tak je? 

- Jozef Terelya: Ruská cirkev si myslí, že Vatikán je spolitizovaný. Či akceptujeme, alebo 

neakceptujeme  ruskú cirkev, Rusi tiež trpeli. Milióny Rusov zahynuli za kresťanstvo. My sme povinní byť 

tolerantní k Rusom, lebo ruský národ je veriaci, tvrdo veriaci. Ja si myslím, že raz príde porozumenie, že 

čo je drahé pravoslávnemu východu, to sa tak ponechá, a čo je drahé rímskokatolíkom, to sa tiež 
ponechá. Nám netreba lanáriť jeden druhého na vieru. My sa potrebujeme zjednotiť.  

Teraz je veľmi silný pohyb  v Rusku, keď biskupi, kňazi, veriaci, intelektuáli sa chcú zjednotiť s Rímom. Ale 

oni nechcú byť rímskymi katolíkmi. Oni chcú východný obrad pod pápežom rímskym. Pápež toho 
arcibiskupa, biskupov tak vrúcne prijal, ale Sodano zariadil, aby nebola žiadna tlačová konferencia, nič... 

No oni nie sú rozčarovaní. Ďalej pracujú. Arcibiskup povedal, že terajšia cirkev je pod rukou farizejov. A to 

je pravda.  To treba povedať otvorene. Myslím si, že zjednotenie bude v pokoji, nie presviedčanie  z 
jedného obradu na druhý. Zjednotenie obradov pod jednou rukou pápeža rímskeho. 
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* M ROSA: Vy ste sa osobne stretli s Jánom Pavlom II. Aké 

dojmy ste si odniesli z tohto stretnutia? 

- Jozef Terelya: História nám dala nezvyčajného človeka. Pápež nie 

je len pápež. On je prvý vizionár. Pápež samou svojou postavou v 

tomto pragmatickom, paskudnom, antikresťanskom svete sa tak 
postavil, že ho uznávajú aj neveriaci. 

* M ROSA: Naposledy boli na Ukrajine zjavenia Panny Márie 

nedávno dvom dievčatám.  Súvisí to s dnešnou situáciou v 
Rusku a na Ukrajine, a ako? 

- Jozef Terelya: Keď som o tom počul, bolo to pre mňa milé, že sa 

zjavila Matka Božia u nás na Zakarpatí. U nás bola nedobrá situácia. 
Prišla všetko pomeriť a napraviť. 

Tam každú sobotu, nedeľu prichádza 5, 7, 12 tisíc ľudí. Dievčatká 

nielenže videli Matku Božiu, ale dostali aj stigmy. To sú deti syna 

môjho  kamaráta kňaza. Aj biskup Danylak pomáhal pri interview vo 
Vatikáne. Pápež ich prijal o týždeň. 

* M ROSA: Pán Terelya, Ako vidíte najbližšiu budúcnosť sveta, 

váš pohľad na globalizáciu, snahy vytvoriť globálnu cirkev, 

snahy antikrista úplne zotročiť ľudstvo? 

- Jozef Terelya: Za posledných 40 rokov na celom svete globalisti napli sily. Jasné, globalisti sú fyzicky 

silnejší ako my. Ale duchovne my nie sme slabí. Oni sú slabí. A nijako nemôžu pochopiť evanjelium. V 

evanjeliu je napísané, že Cirkev ani brány pekelné nepremôžu. My sme teraz povinní pracovať iba pre 

Cirkev a pre svoju vlasť. Tvoriť mier okolo seba, nie politikou sa zaujímať. Politika to je ich smrť. Ona ich 

privedie k smrti. 

  

Pozrite na Ameriku, 

takú silnú krajinu. Šla na Irak. Vieme, prečo tam šla. A čo z toho? Irak povstal a zabíja každý deň 

Američanov. A Amerika má druhý Vietnam. Chcem povedať jedno: Tie štáty, tie vlády, ktoré nechcú mier, 

vystupujú proti Bohu. Teraz sa ten antikresťanský postup prakticky zasekol. Myslím si, že cez titanskú 

prácu Cirkvi… Nie nadarmo Božia Matka vytvorila na svete mariánske hnutie. A mariánske hnutie to je 

hnutie Krista, hnutie mieru a lásky. Vidíme teraz tisíce a tisíce mariánskych hnutí a všetky sú ako bratia. 
Oni robia jedno a Boh robí svoje. 

 Myslím si, že niet priestoru pre pesimizmus. Ja som optimista v tomto pláne. Myslím si, že mier 

prevládne a im sa nič nepodarí dosiahnuť. Im sa už aj tak nepodarilo. Oni síce ovládajú celú Cirkev, teda 

snažia sa, ale im to nevychádza. Majú silu, úrady, majú parlamenty, majú všetko proti nám kresťanom 
ale  nemôžu nič urobiť a nič neurobia. 

  

Vždy sa obraciam na veriacich, 

Poliakov, Slovákov, Ukrajincov, Rusov, všetkých; Neverte to, čo hovoria mocní sveta, ale verte vo sväté 

evanjelium a verte v slová Ježiša: „Brány pekelné ju nepremôžu“. Čo Ježiš povedal? „Verte a dostanete.” 

A my chceme všetko dostať, ale neveriť... 

(Ďakujeme za rozhovor) 

Anton Selecký 
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Monitor / Aktuálne 

Plačúce obrazy Ježiša a Márie v rukách vedcov 

Krv z iného sveta 

Každú chvíľu čítame o tom, že niekde na svete plače obraz alebo 
socha Panny Márie.  

Veda sa spravidla nezapája. Len výnimočne  dostane prípad 

cirkevné schválenie a uznanie, ktoré potvrdzuje jeho nadprirodzený 
pôvod, ako tomu bolo s „Plačúcou Madonou v Syrakúzach“. 

Chcem vás informovať o udalosti s veľkým ohlasom  z nedávnej 

doby, pretože prvý, kto o nej vydal posudok, je veda na tej najvyššej 
úrovni. 

  

Udalosť sa týka dvoch obrazov, 

ktoré ronili krvavé slzy v rozdielnom čase. Oba obrazy patria O. Petrovi Mária Chiarattimu, ktorý 

má 59 rokov, je kňazom od roku 1990, zakladateľom neveľkej kongregácie „Misionárov Panny Márie della 
Cava“ a žije v chudobnom dome Alberobello v Puglii. 

O. Peter rozpráva: „3. mája 2003 asi okolo šiestej hodiny večer som šiel do jednej izby, aby som si 

vzal lieky, a tu som videl, že Panna Maria s Dieťaťom na obraze, ktorý mám nad kľačadlom, má na svojej 

tvári dve škvrny. Pretože som zle videl, dotkol som sa obrazu a pocítil som, že je mokrý. Zavolal som 
spolubratov a konštatovali sme, že obraz roní krvavé slzy.“ 

Fenomén trval asi tridsať minút. Videlo ho niekoľko iných osôb a bol zaznamenaný na 
videokameru. O. Peter zotrel krv vreckovkou a poslal ju do laboratória na vyšetrenie. 

O rok nato, 27. mája 2004, sa fenomén zopakoval na inom obraze, ktorý predstavuje Kristovu 

tvár, tak ako sa javí na Turínskom plátne. Tentoraz nešlo o slzy, ale o krvavý pot. Ježišova tvár 

bola pokrytá siedmimi potôčikmi krvi, ktoré pramenili na čele, stekali po lícach na bradu a 

vychádzali priamo z obrazu. P. Peter sa zľakol, zvolal všetkých, ktorí boli v dome, políciu a 
miestneho farára. Fenomén trval asi pol hodiny a videlo ho asi päťdesiat osôb. 

Rehoľník aj tentoraz zobral krv do tampónu a poslal do vedeckého laboratória, kam poslal už predtým krv 
z obrazu Panny Márie. A práve v laboratóriu sa preukázala mimoriadnosť celej udalosti. 

Ide o jedno z najprestížnejších vedeckých laboratórií v Európe. Je to laboratórium forenznej genetiky na 

univerzite v Bologni, kde pracujú lekári a univerzitní vedeckí pracovníci. Laboratórium sa špecializuje na 
skúmanie DNA. Spolupracuje s tajnými službami z celého sveta. 

Po vykonaní všetkých analýz poslali výskumníci tohto laboratória O. Petrovi úradný certifikát, 

podľa ktorého skúmaná tekutina je ľudská krv skupiny B, mužská, a je identická na oboch 

vzorkách, čiže na tej, ktorá vytekala z obrazu Panny Márie, ako aj z obrazu božskej tváre 

Ježiša. 

Dokument pokračuje v hodnotení, ktoré je naozaj neuveriteľné. „Genetická konfigurácia chromozomu typu 

Y nezodpovedá žiadnej konfigurácii, ktorá sa zatiaľ nachádza vo svetovej databáze, v ktorej sa nachádza 

22 000 vzoriek mužskej krvi, pochádzajúcej zo 187 rôznych populácií.“ A ďalej čítame: „Táto krv je taká 

jedinečná, že je nutné pokladať ju za takmer neopakovateľnú. Zvláštnym matematickým výpočtom 

štatistickej pravdepodobnosti možno dospieť k záveru, že ide o pravdepodobnosť 1 ku 200 miliardám zo 
všetkých možných pozorovaných prípadov.“ 
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Čo to znamená? 

Toto predovšetkým vylučuje viac než absolútnym spôsobom, že by 

mohlo ísť o podvod. Nikto na svete by nebol schopný vyprodukovať krv s 

podobnými charakteristikami. Znamená to, že ide o krv „jedinečnú“, ktorá sa 

nevyskytuje u žiadnej ľudskej osoby v dejinách ľudstva. Je to krv človeka, ktorý 

nemal predkov, ani potomkov. Je pochopiteľné, že sa myšlienky obracajú k 

tomu, čo evanjelium píše o Ježišovi Kristovi, jedinom človeku s týmito 
charakteristikami. 

Je pozoruhodné, že krv s týmito charakteristikami sa vyskytla ako na obraze Panny Márie, tak 

na obraze božskej tváre Ježiša. Dá sa povedať, že sme získali DNA fyzickej osoby Ježiša Krista, 

vteleného Boha, ktorá zostane „jedinečná“? 

Samozrejme, ešte je predčasné robiť nejaké konkrétne závery. Odpoveď vedy je verejná, presná a 

neodvolateľná. Vedci, ktorí krv skúmali, vyslovili chladný posudok, matematický, ale naprosto 

jasný.  Stačí pomyslieť na skutočnosť: Je tu pravdepodobnosť 1:200 miliardám, že by sme mohli 
v priebehu tisícročia nájsť u niekoho podobnú krv. 

Jeden z vedcov napísal O. Petrovi súkromný list, v ktorom hovorí: „To sú údaje, nad ktorými musí 

s úžasom stuhnúť aj socha.“ „Tvárou v tvár tejto analýze, pre mňa naprosto neslýchanej, som nebol 

schopný skrývať svoje slzy.“ Druhý vedec povedal: „Je to ľudská krv, ale zdá sa mi, že pochádza priamo 
z iného sveta.“ 

Cirkevné autority robia svoje hodnotenie. Ich obozretnosť je oprávnene veľká a je správne, že je tomu 

tak. Ale vedecké výsledky už naznačujú, že máme čo do činenia s „nadprirodzeným znamením“ 

výnimočného významu.          

Renzo Allegri,    

Medžugorie Torino - preložil: lš 

 

Rozhovor s biskupom Girolamom Grillom 

z Civitavecchie 

Ovocie Máriiných sĺz 

  

Keď sme sa spýtali biskupa Girolama Grilla (na snímke), na obraz 

Panny Márie, ktorý plakal krvavé slzy, biskup spomenul známu 
pasáž z Písma. 

„Strom poznáte po ovocí“, hovorí 10 rokov po tejto udalosti (2. februára 

1995) v meste Pantano blízko Civitavecchie, asi 60 km od Ríma. Biskup 

z Civitavecchie bol priamym  svedkom slzenia 15. marca toho istého 

roku. V rozhovore pre talianske noviny Avvenire ocenil jeho účinky. 

* Čo sa stalo vtedy pred desiatimi rokmi? 

Biskup Grillo: Posúďte sami. Odvtedy sa prítomnosť pútnikov nezmenšila, ale očividne sa očistila od 

všetkých príznakov senzacionalizmu. Ľudia, ktorí idú do Pantana, cítia veľkú potrebu obrátenia sa.  Bol 

som nútený zariadiť stálu službu  spovedníkov. Podľa nich sa  veľa ľudí zmierilo s Bohom, takých ktorí boli 

od neho vzdialení veľa rokov, nezriedka i protivníkov náboženstva. Približne 1000 rozbitých manželstiev 

(rodín) bolo znovu zjednotených. Mnohé ženy sa stali konečne matkami a potom sem prišli pokrstiť svoje 
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deti. Mnoho ľudí tu požiadalo o krst, vrátane bývalých moslimov. Takže prečo by nemal vedieť svet o 

tomto ovocí? 

* Plánujete nejakú špeciálnu iniciatívu k tomuto desiatemu výročiu? 

Biskup Grillo: Bol pripravený zväzok dokumentov, ktorý bude čoskoro zverejnený. Ďalej sú to návštevné 

knihy – 44 kníh, ktoré odrážajú úzkosť našich čias, ale tiež i nádeje tých, ktorí sa obrátili k Panne Márii 

* A plánujú sa nejaké špeciálne oslavy na tieto dni? 

Biskup Grillo: Každý rok v noci z 1. na 2. februára veriaci  prichádzajú do mesta Pantano. Tohto roku ich 

bolo 1500. Ešte pred 20 rokmi sa Civitavecchia považovala za „Stalingrad Lazia“ (Lazio - kraj v 

Taliansku): 60 % komunistov, antiklerikálne a anarchistické mesto. Tieto udalosti tu zanechali svoju 
pečať. Samozrejme,  nemyslím si, že Panna Mária plakala iba pre Civitavecchiu. 

* Čo táto udalosť znamená z pastoračného hľadiska? 

Biskup Grillo: Ako biskup som veľmi šťastný, pretože fara sv. 

Augustína v Pantane sa stala centrom evanjelizácie pre Taliansko 

a celý svet. Pre november a december 2004 som napočítal 12 

zahraničných pútí od Srí Lanky po Latinskú Ameriku. Vyvíjame 

úsilie, aby sme uviedli pravú úctu k Panne Márii, ktorá vedie ku 

Kristovi. A myslím, že toto učenie je bohato 

prijímané. Nadprirodzeno, zvlášť vo svete, ktorý neverí v Boha a 

ktorý stratil hodnoty, nemôže byť preukazované, pokiaľ 

neprináša ovocie. 

* A aké ovocie to prinieslo pre biskupa Grilla? 

Biskup Grillo: Po tom ráne 15. marca som bol v šoku 2 - 3 roky. 

Panna Mária ma priviedla  k väčšej duchovnosti. Z mojej strany 
vzrástlo úsilie byť pozorný a otvorený pre potreby veriacich. 

Pri poslednej návšteve „Ad limina“ sa ma Svätý Otec pýtal na 

eventualitu postaviť tu svätyňu. Tiež som ho požiadal o pomoc otvoriť v Civitavecchii dom pre Sestry 
Matky Terezy. Prial by som si, aby duchovné a hmotné ovocie bolo predovšetkým v prospech chudobných. 

ZENIT: Svet videný z Ríma 

Civitavecchia, Taliansko, 9. 2. 2005 
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Zo života svätých / Posolstvo / Blahorečenie 

Pokora, čistota, láska 

Ježiš sestre Faustíne Kowalskej, (z denníka) 

„Dcéra moja, keď cez teba žiadam od ľudí úctu k môjmu 

milosrdenstvu, tak ty sa musíš prvá vyznačovať dôverou v moje 

milosrdenstvo. Žiadam od Teba skutky milosrdenstva, ktoré majú 

vyplývať z lásky ku mne. Milosrdenstvo svojim blížnym máš 

preukazovať vždy a všade, nemôžeš sa tomu vyhýbať, ani sa 
vyhovárať, ani sa od toho oslobodiť. 

Milosrdenstvo svojim blížnym môžeš prejavovať trojakým 

spôsobom: po prvé - skutkom, po druhé - slovom, po tretie - 

modlitbou. V týchto troch stupňoch je obsiahnutá plnosť 

milosrdenstva a je viditeľným dôkazom lásky ku mne. Takto duša 
oslavuje moje milosrdenstvo a vzdáva mu česť. 

Áno, druhá veľkonočná nedeľa je sviatkom milosrdenstva. Ale 

musí byť aj skutok. Žiadam úctu k môjmu milosrdenstvu slávnostným oslavovaním tohoto 

sviatku aj vzdávaním úcty tomu obrazu, ktorý je namaľovaný. Cez tento obraz udelím dušiam 

veľa milostí, on má pripomínať požiadavky môjho milosrdenstva, lebo aj najsilnejšia viera bez 
skutkov je márna.“ 

Lekár mi nedovolil ísť do kaplnky na pašie, hoci som mala vrúcnu túžbu. Modlila som sa vo vlastnej 

izolačke. Náhle som začula zvonček v susednej izolačke. Vstúpila som do nej a poslúžila ťažko chorému. 

Keď som sa vrátila do svojej samotky, náhle som uvidela Pána Ježiša, ktorý mi povedal: „Dcéra moja, 

urobila si mi väčšiu radosť tým, že si mi poslúžila, než keby si sa dlho modlila.“ Odpovedala 

som: „Veď nie Tebe, ó, môj Ježišu, som poslúžila, ale tomu chorému.“ Pán mi odpovedal: „Áno, 
dcéra moja, čokoľvek robíš blížnemu, mne robíš. 

„Dcéra moja, v tejto meditácii rozjímaj o láske k blížnemu. Či tvoju lásku k blížnym riadi moja 

láska, či sa modlíš za nepriateľov? Či praješ dobre tým, ktorí ťa akýmkoľvek spôsobom 
zarmútili alebo urazili? 

Vedz o tom, že všetko dobré, čo urobíš ktorejkoľvek duši, prijímam, akoby si mne samému 

urobila.“ 

„Dcéra moja, nech ťa ozdobujú zvlášť tri cnosti: pokora, čistota úmyslov a láska. Nerob nič 

viac, len to, čo žiadam od teba a prijmi všetko, čo ti podáva moja ruka, snaž sa žiť v 

sústredenosti, aby si počula môj hlas, ktorý je taký tichý, že len stíšené duše ho môžu počuť 

...“       (r) 
 

 

Slová, ktoré povedal Spasiteľ k Terézii 

Zjavím sa ľudstvu 

  

Dňa 28. decembra,  dva dni po katastrofálnych udalostiach  v Bengálskom zálive, 

nám  priniesla jedna pani zažltlý list s ceruzkou  písaným rukopisom prekladu, ktorý si jej 



28 
 

strýko farár  zadovážil  v roku 1946. Pre pozoruhodnú aktuálnosť textu sme sa ho rozhodli 

zverejniť. 

Ja som blízko. Zem sa bude  chvieť a triasť, bude to strašné. Bude to malý súd nad svetom. Ale 

nebojte sa. Ja som s vami. Budete jasať a ďakovať. Moji verní, ktorí ma očakávajú, majú moju 

ochranu, milosť a lásku. Pre tých, ktorí nežijú v stave posväcujúcej milosti, to bude strašné. Anjeli 

spravodlivosti sú už rozoslaní do všetkých  kútov  sveta. 

  

Zjavím sa ľudstvu 

a každá duša spozná mňa ako pravého Boha. Je päť minút pred 

dvanástou. Ja prichádzam a už  stojím predo dverami. Zem sa bude 

triasť, ľudstvo bude nariekať. Dielo Ducha Svätého sa naplní. Už pred 

stvorením sveta som mal toto dielo duchovnej obnovy sveta na mysli. 

Závisť a nemravnosť, ktoré sa rozmohli všade na svete, sú diablovým 

dielom. Keby som jednal len podľa spravodlivosti, musel by som 

vyhladiť  celé ľudstvo, ale ponechávam ho svojmu milosrdenstvu. 

Misky Božieho hnevu sú  už vyliate na národy, ale čoskoro sa bude 

nad  národmi vznášať  anjel mieru. Chcem zahojiť krvácajúce rany. 
Nad násilím zvíťazí milosrdenstvo. 

Moji verní nech nespia, ako sa to stalo na Olivovej hore. Nech sa stále 

modlia  a získavajú zásluhy pre seba  i pre druhých. Chystá sa násilie, 

aké  tu ešte od stvorenia sveta nebolo. Ja sám prídem a zjavím svetu 
svoju vôľu. Tí, ktorí trpeli, majú spoluúčasť na mojom utrpení na kríži. 

  

  

Moje dieťa, prídem skoro, 

veľmi skoro. To, čo  bude nasledovať, prekoná všetko minulé. Matka Božia a všetky anjelské chóry mi 

budú nápomocní.  Peklo verí, že sa už zmocnilo zeme, ale ja mu ju vytrhnem. Mnohí sa rúhajú  a budú sa 

rúhať pre veľké utrpenie, ale ja ho  musím dopustiť na ľudstvo, aby bolo zachránené. 

Ale mnohí ma uctievajú za tých, ktorí sa rúhajú. Ja prídem a so mnou príde na svet i pokoj. S hŕstkou 

mojich verných znovu vybudujem svoje Kráľovstvo. Moje milované deti, hodina sa blíži, modlite sa bez 

prestávky a nebudete sklamaní. Ja som  zhromaždil svojich verných  zo všetkých strán a oni mi budú 

vzdávať česť. Ľudstvo  spozná moju moc a moju lásku. Ukážem ľudstvu moc a svoje zľutovanie. Žiadna 

fantázia, žiadny rozum  nikdy nepochopí lásku svojho Boha. 

Moje dieťa, ako málo duší  sa modlí ku mne v duchu a v pravde.  Ľudia sa modlia väčšinou iba ústami, a 

idú si svojou cestou. Kráľovstvo, o ktoré sa modlíte v modlitbe Otče náš, príde rýchlosťou blesku, 
rýchlejšie, než  ľudstvo  tuší. 

  

Blahoslavení, ktorí ma očakávajú, 

tým udelím zvláštnu milosť... Prídem so strašným hukotom hromu na zemeguli v jednu studenú noc 

zimného mesiaca. Horúci vietor, prinášajúci piesok, bude predchádzať  ošklivému počasiu a údery ako 

údery cepu rozryjú zem. V množstve oblakov a červených požiarov sa budú mihotať ničivé blesky, ktoré 

všetko  spália.  Všetko, čo sa  milkovalo s hriechom a čo je ním nakazené a hnije, musí byť zničené. 

Vzduch sa naplní jedovatými plynmi, sírou a smrtiacimi výparmi, budú rozmetané pyšné stavby,  ktoré 

boli vybudované zo smelosti, šialenstva a opojenia ako znamenie zlovôle, ktorá všetkým opovrhuje 
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 Anjel skazy a hnevu 

spustoší ich život, ríšu a vyhladí navždy falošný  omyl, ktorý  nikdy nebol  učením môjho evanjelia. Za 

studenej zimnej noci bude dunieť hrom, až sa budú triasť hory. Zatvorte rýchle okenice a dvere, vaše 

zvedavé pohľady nemajú znesvätiť to, čo sa bude diať, pretože to bude svätý Boží hnev, ktorý očistí 

zem.  Pre teba, zástupca, ktorý si mi zostal verný. Zhromaždite sa k modlitbe pred mojím krížom. Volajte 

strážcu a pastiera svojich duší. Zverte sa pod ochranu mojej Matky a nestrachujte sa o tieto veci, pretože 

vám nemôžu  uškodiť. Dúfajte v dôvere v moju lásku a nedopusťte, aby ste pochybovali o svojej 

záchrane. Čím silnejšie budete dôverovať v moju lásku, tým nepreniknuteľnejšia bude hradba, ktorou vás 
obklopím. 

  

Bojujte za duše, 

ktoré sú blízke môjmu srdcu. Obetujte svoje skúšky, ťažké pokušenia, viditeľné a neviditeľné súženia, 

ktoré vás budú trápiť, za hriešne duše, ktoré miluje moje srdce, za mojich zblúdilých kňazov, aby som im 

mohol v poslednej hodine darovať milosť dokonalej ľútosti. Moja láska vám to vynahradí. Čakajte jeden 

deň a noc a deň a noc, a ešte jeden deň a noc, ktorá príde, utíši hrôzy a s nastávajúcim ránom vyjde opäť 

slnko so svojím svetlom a teplom, a po hrôzach dlhých temnôt príde nový život spolu s pokornou vďakou. 
Žite podľa môjho ducha, proste skromne, v mieri a láske! 

Matice Cyrilometodská, Světlo, Olomouc 

 

 

  

Proces blahorečenia: 

Terézia Neumannová 

Slávnostnou svätou omšou otvoril 13. februára 2005 

regensburský biskup Gerhard Ludwig Müller v nemeckom 

Konnersreuthe proces blahorečenia Terézie Neumannovej 
(1898-1962). 

Táto sedliacka slúžka mala desaťročia Kristove stigmy a 

živila sa iba jednou hostiou denne. Už za svojho života 

priťahovala milióny veriacich i zvedavcov. Biskup Müller v 

homílii ocenil život tejto Božej služobnice, narodenej na 
Veľký piatok a povedal: 

„Jej život stál úplne v znamení Kristovho utrpenia. Terézia si 

zachovala úprimné srdce svojho ľudu a včas dokázala prehliadnuť 
povahu Hitlera. 

  

Tajomstvo života a utrpenia Terézie Neumannovej nemožno 

jednoducho odbiť ako cielený švindeľ alebo hysterické stavy duše.“ 

zdôraznil biskup Müller. Pravosť udalostí okolo Terézie preskúma 

zvlášť na to ustanovený cirkevný súd. Komisia troch historikov má 

za úlohu vyhodnotiť všetky archívy s dokumentmi o Terézii a 

teológovia preskúmajú jej listy. Rozhodujúcim pre proces nebudú 

mystické javy, ale to, či Terézia Neumannová žila kresťanské 
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čnosti mimoriadne hrdinsky. Druhým krokom bude prešetrenie, či sa na jej príhovor stal nejaký zázrak. Po 

ukončení diecézneho procesu sa výsledky postúpia do Vatikánu  Posledné rozhodnutie v tejto veci má 
pápež. 

            (KIPA/-zg-TK KBS) 
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Misie / Príbeh  

List Reformovanej cirkvi M ROSE 

Misia malomocných 

  

„Chorých uzdravujte, malomocných 
očisťujte...“                            Mt (10, 8) 

  

Len s vďakou môžeme ukloniť pred naším milostivým Pánom, 

ktorý už štrnásty rok požehnáva našu charitatívnu činnosť v 
práci pre tých najbiednejších. 

Pri tejto príležitosti by sme sa chceli podeliť s poznatkami, ktoré získal Leonard Hanykovics- farár 

Reformovanej cirkvi, žijúci na Ukrajine, ktorý študoval na Teologickom inštitúte Jana Calvina v 
Komárne a tu sa dostal prvýkrát do kontaktu s Misiou malomocných. 

V minulom roku trikrát navštívil so spolupracovníkom v Kučurgane na Ukrajine nemocnicu pre 

malomocných, kde ošetrujú 30-tich ležiacich pacientov. Pacienti sú odkázaní na pilulky„Dabson“, 

nakoľko bez tohto lieku začne ich telo doslova hniť. Pre túto nemocnicu bol veľkou pomocou aj 
odovzdaný peňažný príspevok, keďže im práve hrozilo vypnutie elektriny - nemali ju z čoho zaplatiť. 

Nasledovala 48-hodinová cesta do Krasnova na Done.  Do tejto oblasti boli z Ukrajiny az 

Komárna dodané tabletky „Dabson“. Tamojší lekári majú preto o Reformovanej cirkvi veľmi dobrú 

mienku, napriek tomu, že oni sú pravoslávni. 

Nasledujúcou zastávkou bola v krasnodarskej oblasti stanica Sinegorsk, ktorá má 61 
pacientov, z toho 20 chorých je už pripútaných na lôžko. 

Sú rôzneho vierovyznania: budhisti, moslimovia, kresťania - ale napriek tejto rôznorodosti prežívajú 
spoločne veľký Boží pokoj. Aj tu bolo hlásané evanjelium -dôležitosť znovuzrodenia. 

Ich misionárov pokračovala do nemocnice v Terskom, blízko Čečenskej oblasti. Neobyčajný 

zážitok mali z rozhovoru s babkou, ktorá už prišla o obidve nohy, ale ďakovala Bohu za svoj 

život a za každodennú životodarnú silu modlitby. 

Tu pracujúca 65-ročná pani primárka je pre tunajších chorých ako matka, ku ktorej sa vždy s dôverou 

obracajú. Ako sa aj sama vyjadrila, jej otec bojoval proti cholere, ona proti malomocenstvu, a jej syn proti 
AIDS. 

Nasledovnou zastávkou bol Astrachan, v ktorom sa nachádza výskumný ústav pre 

malomocenstvo. Tunajší pán primár Anatolij Juščenko je primárom pre všetky  stanice pre 

malomocných na území bývalého Sovietskeho zväzu.  Päťdesiat kilometrov od Astrachanu sa 
nachádza ostrov Vostočnij, v blízkosti Volgy. 

Na tomto ostrove nemajú pitnú vodu. Jedinou možnosťou na prežitie je lov rýb. Tu žije 30 
malomocných.. 

Na ceste strávili spolu trinásť dní a za 65 hodín precestovali cca 7000 km. 
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Vo všetkých nemocniciach pre malomocných vyjadrili lekári i pacienti poďakovanie za 

milodary, ktoré touto cestou  sprostredkujeme pre všetkých tých, ktorí sa zapájajú do tejto charitatívnej 
činnosti. 

V roku 2004 sme zaslali pre malomocných 106 balíkov. Nové kontakty sú: Kazachstan aUzbekistan. 

Roky trvajúce kontakty máme - na území bývalého Sovietskeho zväzu s tromi malomocenskými 
nemocnicami, ďalej v Rumunsku -Tichillesti, v Nepále – Anandaban aLaose. 

Nakoľko sa činnosť tejto misie naďalej rozširuje, opäť by sme chceli poprosiť milých bratov i sestry o 

ďalšiu spoluprácu. Milodary a finančná pomoc sú veľmi vítané. 

  

Ingformácie sú poskytované na nasledujúcej adrese: 

Reformovaný farský úrad, Jókaiho 34, 945 01 Komárno te. č.: 035/7702 686.  Za poslanú pomoc 

vám vopred ďakujeme. 

A. Helvichová 

  

P. S. Milí priatelia,  vážime si tento list od našich bratov  Prosíme Vás o podporu ich misijnej činnosti. 

Panna Mária nerobí rozdiely medzi svojimi deťmi.  Berme si z nej príklad.   

Anton Selecký 

 
 

Ženský lekár spomína 

Rozhodnutie 

Konečne nadišla chvíľa, aby som sa ako 

gynekológ ujal práce. Vytiahol som jemne 

jednu nožičku dieťaťa a hmatal som 

druhú. Nahmatal som ju. Ošetrovateľka 

stlačovala zľahka brušnú oblasť rodičky a 

vtedy som prekvapený zistil, že druhej 

nožičke chýba stehenná kosť. Podivná 

telesná chyba, s ktorou som sa doteraz 
nestretol. 

Vtedy som si spomenul na úzkostlivé 

slová budúcej matky: „Pán doktor, keby 

ste zistili, že moje dieťa nie je 

normálne, nech sa radšej... nenarodí, 

nech sa vráti z krátkej 

cesty...!“Zároveň mi mysľou prebehol 

obraz smutného dievčatka, ako sedí 

osamelo a pri ňom si hrajú veselé 

kamarátky. Videl som zúfalosť rodičov – 
matka bola nervove veľmi slabá – ako sa ožobračujú, len aby zbavili dievča jeho telesnej chyby. 

Trochu som zaváhal a zmeškal som tak niekoľko minút. Nikdy by však nikto netušil, že sa dieťa mohlo 

narodiť živé. Veď to bol veľmi ťažký pôrod. Po čase budú mať rodičia iné zdravé dieťa. „Nepripravuj im 
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také ťažké utrpenie,“ prosil ma nástojčivo vnútorný hlas, „a nedopusť, aby tento mrzáčik začal 

dýchať vzduch tohto sveta. Nebuď taký zbabelý...!“ 

Kývol som na ošetrovateľku, aby mi podala sterilizovaný ručník, ktorým som mal ovinúť telíčko 

novonarodeniatka, aby nedýchlo príliš skoro chladný vzduch zvonku. V tomto prípade mal ručník zastrieť 

ošetrovateľke tragédiu. Tri z rozhodujúcich minút už ubehli. Riskoval som, že po prvý raz ošetrovateľky 
uvidia, že som sklamal ich očakávanie priviesť na svet ďalšie živé dieťa. 

Naraz len vykukla spod ručníka druhá ružovkastá nožička a pritisla sa pevne k mojej dlani, k ruke, ktorej 

bola zverená bezpečnosť a osud matky i dieťaťa. Cítil som kŕčovitý pohyb telíčka, prvý náznak 
prebúdzajúceho sa života, jeho sily a vôle. 

Nemohol som uskutočniť svoje rozhodnutie. Bolo to veľmi ťažké pre mňa zabiť vedome nový život, aj keď 
bol zmrzačený. Rýchlo som pomohol dievčatku na svet. 

Splnilo sa, čo som očakával. Zrútená matka sa dlhé mesiace liečila z nervového otrasu. Videl som ju ešte 

dva roky potom, bola iba tieňom seba samej. Potom sa rodina presťahovala. A ja som zostal sám so 

svojimi pochybnosťami a výčitkami. 

* * * * * * * * 

Po mnohých rokoch som sa dostal náhodou na návštevu do inej nemocnice, kde sa práve konala 

predvianočná besiedka. Po slávnostných rečiach prišiel na rad umelecký program. Zbor zdravotných 

sestier zaspieval niekoľko piesní, jeden chirurg zahral na klavíri a internista ho sprevádzal na husliach a 

konečne zahrali za sprievodu organa tri hudobníčky, jedna na harfe, druhá na violončelo a tretia na husle. 

Poznal som tieto amatérske slávnosti a trocha som sa nudil. Keď som však začul tóny harfy, priamo ma 

okúzlili. Deva vkladala do hry všetok svoj cit a vrúcnosť. Štíhle prsty sa len tak mihotali po strunách a 
krásna tvár, obkľúčená gaštanovými vlasmi, žiarila a akoby hľadela do iného sveta. 

Po programe som zablahoželal sestričkám a ošetrovateľkám k ich úspechu. Zrazu sa ku mne priblížila 

neznáma pani s roztvoreným náručím: „Istotne ste ju zbadali, pán doktor!“ volala celá vzrušená, 

„iste ste poznali dievčatko, ktorému ste pomohli na svet. Hrala na harfu a spozorovala som, s 
akým obdivom ste ju sledovali.“ 

Tváril som sa trochu udivene, pretože pani skoro netrpezlivo naliehala: „Čo si už nespomínate na 

dievčatko, ktoré sa pred sedemnástimi rokmi narodilo len s jednou zdravou nožičkou? Snažili 

sme sa jej pomôcť a teraz má celú nohu umelú. Môže normálne chodiť, plávať a azda by mohla 

aj tancovať. Miesto nôh sa naučila veľmi skvele ovládať ruky. Profesori jej hovoria, že raz môže 

byť najlepšou harfistkou na svete! Je celým naším životom! Iné deti nemáme. A aj ona je celá 
šťastná. Hľa, práve prichádza!“ 

Medzitým prišla k nám deva so žiariacimi očami. 

„Tento pán je tvoj prvý lekár, Helenka, náš lekár... On ti pomohol na svet.“ 

Nemohol som odolať, aby som dievčinu neobjal a nepobozkal. Ohromná ťarcha, ktorá ma gniavila toľké 
roky, náhle spadla. Desivé chvíle, kedy som sa rozhodoval zavraždiť mladý život, zmizli. 

„Helenka, dieťa moje, zahrajte mi – len pre mňa – pieseň „Tichá noc, svätá noc,“prosil som skoro 

pokorne. 

Ochotne poslúchla. Matka si sadla vedľa mňa a držala ma za ruku. Azda vytušila, čo všetko som prežíval. 

Keď utíchli posledné záchvevy strún, našiel som opravdivú odpoveď a úľavu, na ktorú som dlhé roky 

čakal. 

Podľa F. Loomisa: 

Ženský lekár spomína; Ilustračné foto: (a) 
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Napísali ste nám 

Nedajme sa odradiť! 

 M ROSU kupujem asi rok, požičiavam ju aj 

ďalším čitateľom a sme s ňou spokojní. Obohatila 

nás  a zároveň nám dáva priestor na zamyslenie 

sa nad cirkevným životom v súčasnej dobe. 

Nechcem nikoho kritizovať, ale nedá mi, aby som 

nevyjadrila svoj názor.Veľmi ma mrzí stanovisko 

Cirkvi voči „kauze Bralo“ a neviem si vysvetliť 

rôzne doporučenia, príkazy a zákazy. 

Nepochybne, Cirkvi prináleží zjavenia skúmať a 

posúdiť ich pravosť. My veriaci máme vydávať 

svedectvá o milostiach, ktoré sme dostali.Ale 

komu máme svedectvá vydávať, keď sa nám Cirkev 
otočila chrbtom? 

Na celom svete skúmajú zjavenia roky, a u nás sa 

rozhodlo za pár mesiacov. Dňa 4. júla 2004 mons. 

Milan Chautur v gréckokatolíckom chráme v 

Sečovciach rozhodol, že „sečovské Bralo nie je 

miestom zjavenia“. Toto vyhlásenie, samozrejme, 

veriacich rozdelilo. Cirkev prikazuje, aby sme sa 

zjednotili, modlili, kajali, prosili o odpustenie, zúčastnili 

sa na sv. omši a prijímali Krista. To všetko pútnici pri 

Brale robia. Čo zlé je na posolstvách, v ktorých nás 

naša Matka prosí, aby sme sa milovali navzájom, 

milovali Cirkev a jej Syna Ježiša? A my z tej veľkej 

lásky k Ježišovi a jeho Matke Márii odmietame prijať do chrámu prekrásny obraz Panny Márie - Vládkyne 
sveta, ktorá pre nás plače a vystiera k nám ruky. 

Neviem si predstaviť, aby som odmietla obraz Panny Márie - Vládkyne sveta, lebo ma ruší a 
kľakla si pred iný obraz Panny Márie a prosila ju o pomoc. 

Preto prosím všetkých kresťanov, modlime sa    a hľadajme chrám, ktorý by prijal dôstojne a s 

láskou obraz našej Matky Márie - Vládkyne sveta. 

Sestričke Agáte, vám, pán Selecký, ako aj všetkým pútnikom pri Brale prajem veľa duchovných a 

pracovných síl, trpezlivosti a Božej milosti.       

         M. Kudrecová, Sečovce 

 
Sestra Agáta odpovedá  Cieľ Víťaznej armády 

 Pochválený buď Ježiš Kristus. 

Na úvod mi dovoľte popriať vám k vašim meninám veľa osobných i pracovných úspechov, aby 

ste naďalej boli prostredníčkou medzi Bohom a ľuďmi. Čítal som rozhovor s vami v M Rose. 

Chcel by som sa stať členom Víťaznej armády Panny Márie. Čo mám pre to urobiť? Skúste mi 
popísať ciele tohto spoločenstva. 

Požehnaný deň! 

Rado, Košice 
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Aj ja vám prajem požehnaný deň! 

Členom Víťaznej armády je každý, kto sa modlí na úmysly Panny Márie, Vládkyne sveta za záchranu duší. 

Nie je potrebné sa niekam zapisovať. Jednoducho pomáhať jej zachraňovať duše. To je úloha a zároveň aj 

cieľ: zachrániť svoju dušu a pomáhať pri tom aj iným sa zachrániť. 

Teší ma, že máte o to záujem. Určite i naša Matka. Bolo by dobré, keby ste sa vo svojom okolí angažovali 

a šírili túto prosbu Márie, Kráľovnej neba i zeme. Skúste sa aspoň raz do týždňa stretnúť dvaja, traja i 

viac pri modlitbe tak ako pri Brale. Modlitba ruženca k Bož. milosrdenstvu, Zasvätenie sa 

Nepoškvrnenému Srdcu Panny Márie a sv. ruženec na spomínané úmysly. 

Mária nech vás potešuje a Duch Svätý posilňuje.  

sestra Agáta 

 

 Ruku na srdce - katolíci! 

  

Vážený pán Selecký, 

volám sa Marián Šaray a pochádzam z Partizánskeho. Mám 35 

rokov, som ženatý a máme dve deti.  Rozhodol som sa vám 

napísať tento list, hoci si myslím, že ho neuverejníte. Možno 

ho píšem len preto, že je jedným z osamelých výkrikov do 
tohto nespravodlivého sveta. 

Sme veriaca rodina a v tomto duchu sa aj snažíme žiť. Ja som rómskeho pôvodu a moja manželka je 
nerómka. Máme dvanásťročnú dcéru Veroniku a deväťročného syna Mariána. 

Môj syn ešte nechodil ani do školy, keď začal miništrovať v tunajšom kostole. Doma sa modlievame svätý 

ruženec. Ja osobne sa však modlím najradšej Hodinu s trpiacim Kristom, ktorú si vykonávame vždy vo 
štvrtok večer. Tak ako každá rodina, nesieme si ten svoj kríž. 

Máme však dlhodobý problém. Môj syn chodí do štvrtej triedy na istej ZŠ v Partizánskom, kde je neustále 

ponižovaný a šikanovaný. Opakovane sme chodili za pani riaditeľkou tejto školy, ako aj za triednou 

učiteľkou nášho syna v snahe riešiť túto záležitosť. Ale zakrvavený nos alebo ústa, s ktorými sa náš syn 

vracal zo školy domov, bol jasným dôkazom, že naša snaha vyriešiť tento problém v rámci medziľudských 
vzťahov je márna. 

Dňa 24. 1. 2005 sa náš syn zo školy vrátil so zakrvavenými ústami, modrinami, podliatou a opuchnutou 

bradou a sťažoval sa na bolesti hlavy. Lekárske vyšetrenie potvrdilo pomliaždenú bradu a otras mozgu. 

Telefonoval som do školy a chcel som hovoriť s pani riaditeľkou. Nemala však na mňa čas. Čas si nenašla 

ani na druhý deň ráno, keď som škole oznamoval, že môj syn je hospitalizovaný na chirurgickom oddelení 

v Partizánskom, a to potom, ako bol napadnutý svojím spolužiakom. Vo svojom zúfalstve sme sa rozhodli 
prípad zverejniť, aby si nás škola vôbec všimla. 

Prípad je v štádiu vyšetrovania. Chcel by som len podotknúť, že celú túto snahu sme s manželkou vyvinuli 
len preto, aby sme pomohli nášmu synovi a aby sa nič podobné neopakovalo. 

Od roku 2001 čítam v kostole Božie slovo. Poprosil ma o to vtedajší pán farár, ktorý tu pôsobil. Bola to 

pre mňa a dodnes stále je veľká pocta, že takýmto spôsobom môžem slúžiť nášmu Pánovi. Prekvapením 

pre mňa stále je, že po zverejnení prípadu môjho syna sa k nám stále viac dostávajú reči o tom, ako nami 

ľudia opovrhujú a aby som už v kostole nečítal. Zopár ľudí ma zastavilo a povedalo mi, že aby som v tejto 
činnosti ďalej pokračoval, hoci mám teraz medzi kresťanmi - katolíkmi dosť neprajníkov. 
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Nemám sa ako brániť, len by som im chcel položiť otázku, či zažili podobnú situáciu, keď ma odsudzujú? 

Ako by sa oni zachovali? Koľko by oni čakali pri pohľade na svoje zakrvavené dieťa? Ja som trpel viac ako 

tri roky. Všetkých tých, ktorí ma odsudzujú, sa aj teraz pýtam:„Kde sa podela vaša viera kresťania – 
katolíci?!“ Spievať pekne v kostole dokáže každý, ale je potrebné podľa toho aj žiť. 

Nebránim seba, ale zákonnými prostriedkami bojujem za svojho syna, za jeho bezpečnosť, aby sa mohol 

v kľude učiť, zdravo vyvíjať a žiť tak, ako žijú vaše deti a vnúčatá. Aby mohol slobodne vyznávať svoju 

vieru, bez toho, aby ho za to jeho spolužiaci dokopali. Za toto sa mám hanbiť? Tak potom si dajme ruku 

na srdce a spýtajme sa, kto z nás by sa mal hanbiť viac. Ja alebo vy, moji drahí bratia a sestry v 
Kristu.        

Marián Šaray, Partizánske 

Ilustračné foto: (a) 

 

  

Mária chce jednotu 

  

Vážený pán Selecký, 

na úvod vás pekne pozdravujem a prajem  vám v 

roku 2005 veľa Božích milostí, dary Ducha Svätého a 

ochranu našej nebeskej Matky. Píšem Vám z 

vnuknutia v kostole 15. januára po sv. prijímaní, 

ktoré prišlo, keď som povedala „Ježišu, čo dnes 

môžem pre Teba urobiť“. Neurobila som podľa 

toho. Až dnes, 17. januára, pred odchodom do 

Sečoviec bolo toto vnuknutie veľmi silné, a tak vám 
píšem. 

Pred časom, keď ste v M ROSE odpovedali čitateľom, že veľa priestoru venujete Sečovciam, cítila som, že 

to nebolo presvedčivé. Skrátka, niečo tam chýbalo. Uvažovala som - keď je to mariánsky časopis, prečo 

sú v ňom spomenuté - alebo boli - všetky zjavenia, len nie Dechtice? O Dechticiach takmer nič neviem. 

Aké veľké však bolo moje prekvapenie, keď 8. 12. 2004 pri Brale otec Milan Šeliga v homílii spomenul, že 
je práve 10. výročie zjavení v Dechticiach. 

Začala som pátrať po tom, ak zjavenia v Dechticiach pokračujú, prečo nie je o nich ani zmienka v M 

ROSE? Veď Panna Mária prišla, aby zachránila celé Slovensko, chce aby sme boli vnútorne jednotní, aby 

sme sa nedelili, aby sme si odpúšťali. 

Preto Vás prosím, odpustite a odpúšťajte, viem o čom hovorím. Odpustila som veci, ktoré sa z ľudského 

hľadiska odpustiť nedajú. Modlite sa za tých, ktorým ste odpustili. Privítala by som v M ROSE nielen 
posolstvá z Dechtíc, ale aj viac informácií o Svätom Otcovi, najmä to, čo hovorí. 

Otec biskup Hnilica na hore Zvir povedal: „Počúvajte Svätého Otca, on je celý Máriin“. 

  

Vaša čitateľka  Mária Daduliaková, 

 Bardejov 
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 Buďme ľuďmi nádeje 

 Všetkých chcem povzbudiť, aby sme sa aj napriek rôznym 

problémom, ktoré nás sužujú, stali ľuďmi nádeje. 

Cesty a zásahy Božej prozreteľnosti sú často nepochopiteľné. Dôležité 

je iba jedno: „V každej chvíli života ochotne prijať a plniť Božiu 

vôľu.“ Na životnej ceste sa vyskytujú aj skúšky, a vtedy vždy treba 

prosiť pomoc od Pána. „Proste a dostanete! Lebo každý, kto prosí, 

dostane...“ Páči sa mi tiež pieseň: „Zlož svoju starosť na Pána a on 

sa postará...“ Majme vždy dobrú vôľu, iniciatívne sa vložme do Božích 
rúk a vytrvajme, naučme sa Kristovej trpezlivosti. 

Viem, že spočiatku je to veľmi ťažké, ale nevzdávajme sa, veď máme 

Ježiša, Máriu, tešiteľa Ducha Svätého, aj veľmi veľa svätých v 

nebi. „Ak je Boh za nás, kto je proti nám?“ S ním je všetko možné, 
Pán od nás žiada iba dôveru. 

Každý z nás je zodpovedný za spásu duší všetkých, ktorých stretáva, 

preto buďme nástrojmi v Božej ruke na záchrane duší. Len buďme vždy 

milosrdní, vždy dobrí, láskaví. Panna Mária nás nenechá opustených, v jej sprievode istejšie trafíme k 

Otcovi. Boh zo svojej lásky nikoho nevylučuje. Chce zachrániť každého človeka. Počula som pekný 

výrok: „Pán Boh sa nachádza v tichu, a niekedy príde aj do chaosu, pošle doň ale pokojných 

ľudí.“ Preto spoločnými modlitbami zachraňujeme duše a až raz budeme v nebi, dozvieme sa: „Toto sú 

tí, za ktorých sme sa modlili.“ 

Netrápme sa, nebojme sa, Pán je s nami, je našou pomocou a našou spásou. Nasledovaním čností 

Božského Srdca sa človek stáva viac človekom, sebou samým, vyváženou osobnosťou, preto nech je vždy 
naším vzorom Božské Srdce Ježišovo. Svet potrebuje uvedomelých a svätých kresťanov. 

Veľa Božích milostí a hlavne nádeje všetkým vyprosuje vaša stála čitateľka 

 Mária V.  

P.S.: Po Veľkom piatku vždy prichádza radostné veľkonočné ráno. 

  

Prečo plačeš, Mária? 

  

Pochválený buď Ježiš Kristus! 

Vážená redakcia, dopočul som sa,  že 17.2.2005  Panna 

Mária pri Brale veľmi plakala. A tak sa pýtam. Prečo plačeš Mária, na 

„Mariánskom“ Slovensku, ktoré si po stáročia ako jeho patrónka chránila, na ktoré si toľkokrát 

s láskou prišla? Plačeš, lebo „Mariánske“ Slovensko ťa neprijalo!!! 

  

Slovensko neprijalo ponúknutú ruku Božieho milosrdenstva prostredníctvom Panny Márie a 

nemá záujem o svoju duchovnú obnovu prostredníctvom jej posolstiev!!! Mária, Slovenská cirkev 

ťa „nepotrebuje“. Päťdesiat rokov „skúma“ bez výsledku tvojezjavenia v Turzovke a pätnásť rokov 

tvoje zjavenia v Litmanovej. V Sečovciach, tebe, Vládkyni sveta, zakázala hovoriť, umlčala ťa, 
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prenasleduje tvojich vyvolených, neprijíma tvoj obraz... Kompetentní majú dôležitejšie problémy ako 

vnímať želanie Matky. 

Ako Izrael  zabíjal svojich prorokov, slovenská cirkev svojich vizionárov posiela do blázinca a vystavuje 

verejnej kritike. Ako Ježiš plakal nad Jeruzalemom, Mária plače nad nami!!! 

 Posolstvo pre Cirkev (dané sestre Agáte Burejovej 26. júla 2003 v Lutine, v kaplnke Nanebovzatia Panny 

Márie): „...Cirkev nedbá o mňa, o šírenie úcty ku mne. Nedbá, že som jej Matkou. Som vaša 

Matka! Naozaj... A veľmi ma zraňuje tento postoj mojich synov. Sú príliš zaneprázdnení 

starosťami o tento pozemský život. Sú zameraní na tento svet, nie na večný život. A ak, tak 
veľmi málo. Málo ste zameraní na večnosť, na večnosť svojho zvereného ľudu...“ 

Smutný je obraz Matky, plačúcej nad svojimi deťmi... 

Jozef Lednický, Domaniža 
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Krátke správy / Rôzne 

„Barabáš“ sa obrátil 

Skutočnosť z nakrúcania  z filmu Umuče-

nia Krista 

Predstaviteľ úlohy Barabáša vo filme Mela 

Gibsona Umučenie Krista sa počas nakrúcania 

filmu obrátil. Informoval o tom magazín 

Madridskej arcidiecézy Alfa a Omega. Pedro 

Sarubbi v interview pre taliansky denník 

Avvenire vyhlásil, že ešte nikdy nič podobné pri 

nakrúcaní filmu nezažil. 

„Gibson ma požiadal, aby som sa nepozeral na Jima Caviezela, ktorý hral Ježiša, až do poslednej scény, 

kde sa objavíme spoločne,“ rozpráva Sarubbi. „Barabáš je ako divý pes - povedal mi Gibson – ale v jednu 

chvíľu sa stane celkom maličkým – keď sa stretne s Božím synom a zachráni sa. Chcel by som, aby tvoj 
pohľad bol ako pohľad človeka, ktorý vidí Ježiša po prvý raz.“ 

Pedro Sarubbi sa pokúšal inštrukcie Gibsona realizovať: „Urobil som, ako povedal a keď sa naše oči 

stretli, pocítil som akoby zásah elektrickým prúdom. Bolo to také, akoby som skutočne videl Ježiša. Nikdy 
po všetky tie roky herectva som nič také nezažil. 

Film Umučenie Krista nebola iba profesionálna, ale predovšetkým ľudská skúsenosť. Nemám zábrany 

povedať, že som počas nakrúcania prežil svoje obrátenie. Všetci herci, ktorí tam hrali, sa po tejto 
skúsenosti trochu zmenili, ale ja som sa z tohto filmu naučil oveľa viac ako z nejakej prednášky.“ 

Pedro Sarubbi sa priznal, že prešiel mnohými duchovnými skúsenosťami, kým došiel k cieľu: „Šesť 

mesiacov som žil v tibetskom kláštore so sľubom mlčania. Bol som meditovať v Indii. Žil som pri 
Amazónke. V Ježišovi som však teraz našiel môj konečný cieľ tohto hľadania.“      

(TK KBS) 

 

  

Hrozí legalizácia eutanázie! 

Začiatkom apríla sa má v Parlamente Rady Európy perjednávať 

návrh poslanca Martyho na doporučenie členským štátom, aby 

otvorili diskusiu o eutanázii a prípadne ju legalizovali(!) 

COMECE, zastúpenie európskych biskupských konferencií sa 

obrátila na európske asociácie katolíckych lekárov so žiadosťou 
o spoluprácu. 

 (TK KBS) 

Ilustračné foto: (a) 
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Plačúce ikony v Bielorusku  

Podľa informácií Ruskej pravoslávnej cirkvi v malom meste v blízkosti bieloruského hlavného 

mesta Minska  ikony v kostole plačú krv. 

Miestni popi to vysvetľujú tak, že to odráža smútok Boha nad rastúcimi vlnami násilia vo svete a že to 
môže poukazovať na hroziacu katastrofu v tejto krajine. 

V pravoslávnom kostole v Dzeržinsku, približne 12 ikon začalo pred mesiacom plakať myrhu, čo upútalo 
pozornosť miestnej komunity. 

Posledné dva týždne februára však začalo viac ako 80 týchto posvätných obrazov v miestnom chráme 
vylučovať čosi ako krvavé slzy. To pritiahlo ešte viac ľudí do kostola a upútalo pozornosť médií. 

Mnohí Bielorusi, tak ako ľudia v susedných krajinách, sú naďalej veľmi ovplyvňovaní takýmito znameniami 

a vykladajú ich ako znamenia rôznych udalostí.      

                                        Paul Goble, 

United Press International, 6. 3. 2005 

 

 Výzva Ježiša a Panny Márie v Argentíne: 

Nesmiete byť ticho! 

  

Drahá redakcia M ROSY, 

dostala sa mi do rúk zaujímavá knižka od prof. René 

Laurentina  (známy mariológ), z ktorej vyberám 

najdôležitejšie posolstvá Pána Ježiša a Panny Márie, 

ktorá sa zjavovala v Argentíne od roku 1983 do roku 
1990 vydatej, štyridsaťosemročnej žene Gladys Motta. 

  

Z posolstiev Ježiša: 

Ten, kto počúva moje slová, nájde záchranu. Ten, kto ich 

praktizuje, bude žiť naveky. Nikdy nezraďte Boha. Vždy 

počúvajte jeho volanie. Pokračujte a nech vás nič v tom 
neodradí. Dostali ste misiu, aby ste rozširovali Slovo Božie. 

Boh na nikoho nezabúda. Moje srdce je veľké. Ja môžem 

prijať všetky sťažnosti, každé utrpenie. Ja poznám skutky 

všetkých, aj ich slabosti. Moja odpoveď závisí od ich skutkov. 

Ak táto generácia nebude počúvať moju Matku, zahynie. Ja volám každého, aby ju počúval. 
Moje Srdce chce zachrániť všetky duše a miluje ich; dokonca aj tie, ktoré sú v hriechu. 

Ľudia vždy trpia pre tú istú chorobu: pýchu. Duše sú v nebezpečenstve. Mnohé sú stratené. Tie, 

ktoré ma príjmu ako svojho Spasiteľa, nájdu záchranu. Moja Matka musí byť prijatá. Posolstvá 

mojej Matky musia byť vypočuté. Svet musí objaviť bohatstvo, ktoré ona prináša kresťanom. 

Duše prídu ku mne cez jej Nepoškvrnené Srdce. 
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Plač a volanie 

ide z môjho srdca k celému ľudstvu. Mnohé duše ma nepoznajú. Ja stále čakám na duše. Neprekážajte im 

v tom... V minulosti bol svet zachránený Noeho korábom. Dnes je tým korábom moja Matka. Duše 

budú cez ňu zachránené, pretože ona ich vedie ku mne. Mnoho je takých, ktorí v týchto dňoch 

príjmu milosti Boha. Nesmiete byť ticho. Čítajte a ohlasujte moje evanjelium. Ja som vaša sila. 

Nech sa nikto nebojí mojich slov... 

 
Panna Mária hovorí: 

Koráb je tu! 

Modli sa, dcéra moja, za všetky malé deti sveta, ktoré nemajú chlieb, ktoré žijú v nedostatku lásky, 

špeciálne za tie, ktoré neprijímajú Božie slovo. Ten, kto učí dieťa Božiemu slovu, je opravdivým synom 
Božím. 

Modli sa za mladých ľudí celého sveta. Ja ich všetkých volám rovnako. Chcem, aby ste ma 
počúvali. Chcem cítiť radosť, že mi porozumeli, ako každá matka, ktorá chce svojmu dieťaťu to najlepšie. 

Jedine biedna duša bude pochybovať o tom, že koráb je tu a že je tam dosť miesta pre tých, 

ktorí chcú naňho vstúpiť. 

Nikoho neodsudzujte, ale každého nabádajte, aby hľadal silu v Pánovi. Vaša Matka chce, aby slabé ľudstvo 
zosilnelo v Pánovi. 

Dnes je veľa tých, ktorí sú zvádzaní zlom. Ja sa pýtam svojich detí: nevidíte tie temnoty pred vami? 

Nevidíte, že sú okolo vás? Nebuďte obeťami takého hrozného zla. Nežite v neistote alebo v 

strachu. Odporučte seba samých do srdca Ježišovho, lebo kto je s ním, ten bude 

zachránený. Choďte na spoveď, oľutujte každý zlý skutok a budete schopní nájsť nový život v Kristovi. 
Čím je láska vo vás väčšia, tým bude pre vás ľahšie všetko, čo budete musieť zniesť. 

Dcéra moja, kvôli menšine dobrých ľudí, mnohí zlí nájdu záchranu. Cez modlitbu, môžem 

povedať cez vytrvalú modlitbu opravdivých kresťanov, budú mnohí zachránení. To je dôvod 
mojej prítomnosti a mojich posolstiev, ktoré sú nakoniec slovom Pána. 

Moje posolstvá rozsievajú Svetlo... Je radosť vedieť, že oni sú slovom Pána. Pamätajte, že všetko, čo od 

vás žiadam, si vyžaduje utrpenie. Ja vás ochránim. Celé kráľovstvo vás bude ochraňovať. 

Čakajú vás niektoré ťažké dni, ale s pomocou Pána zvíťazíte. Kráčajte vzpriamene, lebo kráčate 
s pravdou, ktorú dáva jedine Pán. Celé vojsko kráľovstva vás sprevádza v tento deň. Amen. 

Anna Jenčíková, Austrália 

 

Kráľovná a Pani všetkého stvorenstva v Kostarike Cirkvi: 

Strácate duše! 

Moje drahé detičky! 

Dnes je sviatok Najsvätejšieho Srdca Ježišovho, Srdca Boha a Človeka, Srdca, ktoré sa roztápa 

láskou k vám, Večného Srdca,  okolo ktorého sa sústreďuje celý svet, Srdca, ktoré vás miluje 
ako nikto iný, Srdca, ktoré je nemilované mnohými. 
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Zvolila som si tento deň, sviatok Srdca môjho Syna, aby som mocne otriasla svedomiami, pretože ľudia 

každý deň,  viac vzdialení od milovania Boha, zraňujú toto Srdce hriechom. Ak sa neobrátite, vaša 
hriešnosť prinesie vojny, hlad a prenasledovanie Cirkvi a Svätého Otca. 

  

Či nehovoril už sv. Ján 

o tom všetkom v Knihe zjavenia? Či nehovorí o veľkej smilnici? Tak dostávate jasný obraz o tom, čo je 

Rím. Či sa slobodomurárstvo nezaviedlo do Ríma? A čo povedať o satanovom dyme so všetkými druhmi 

hriechov? Či sa nezaviedla falošná náuka a nenastal odpad od Cirkvi? Ak Cirkev nič nenamieta, bude 

odstránený Ján Pavol II., ktorého už aj tak neposlúchate a na jeho miesto dosadia falošného 
pápeža. Uvedomte si, že satan uskutočňuje vo vás stratu viery, o ktorej som hovorila v Cova da Iria. 

Ja som Preblahoslavená Panna a hovorím vám, moji synovia kňazi, že vy ste vždy moji 

najdrahší, ale upadli ste do veľkého omylu. Popierate Najsvätejšiu Oltárnu sviatosť, už 

nerešpektujete môjho Syna, ktorý je premeneným chlebom, odsunuli ste ho nabok, v jeho chráme, 

vyhadzujete sväté veci a sochy. Kláštory a semináre tejto doby sú hrôzou pre Najsvätejšie Srdce 
môjho Syna. 

  

Strácate duše pre peklo, 

ktoré patria môjmu Synovi. Útočíte na moje slová a moje diela ako to robili farizeji s mojím 

Synom v jeho čase na zemi, pretože ich právom obviňoval. Nemali by ste prenasledovať drogy, 

prostitúciu, vraždy, extrémnu chudobu, potraty, ktoré robia toľko zla a všetky tie hrozné formy hriechu, 

ktoré existujú? Prečo by ste si mali robiť starosti, nehodní pastieri, keď ste šťastní vo svojej 

hriešnosti, pri svojom manipulovaní so všemohúcim Bohom, ako sa vám páči? Prišla som, aby 

som hovorila o pravde, a varujem. Svätí ľudia nemajú vinu za zlé  a nebezpečné správanie väčšiny kňazov 

v tomto čase. Či je kňaz svätý spoznáte tak, že hlboko miluje Ježiša v Eucharistii, že hlboko 

miluje mňa a správne vysluhuje sviatosti. Cirkev, najmä v tejto krajine (Kostarike), je v omyle. 

Pácha nespravodlivosti, keď sa spája s ľuďmi na vysokých miestach, ako farizeji, a hovorím vám to, aby 

ste sa vrátili k Bohu, s pravou ľútosťou a úprimne prosili o odpustenie. 

Môj Syn s hrôzou vidí, 

že keď mladí ľudia, muži i ženy, idú k vám, kňazi, na spoveď, váš pohľad nie je pohľadom milujúceho 
Božieho služobníka, ale nemravníka, hovorím vám to ako Matka. 

Ďakujem vám, že ste prijali moje pozvanie. Toto posolstvo, ktoré som vám dnes dala, nesmie zostať 

medzi múrmi chrámu. Šírte ho medzi ľuďmi, nie medzi kňazmi. Ľudia sa už o to postarajú. Milujem 

vás, detičky moje. Pochválený buď Ježiš Kristus.                                 San Isidro de Grecia. Alajuela. 

Costa Rica. 18. júna 2004 

prostredníctvom JUAN PABLO DELGADA 

 


